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T r e t j a  s t r a n  jÜfik.
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vse nekdaj tako zlovešče brahajoče nazadnje 
pa zlovešče onemele dimnike pri tovarni, 
pogled na Glinov industrijski kompleks pa se 
je s tem bistveno spremenil. Iz turističnega 
in ekološkega aspekta na bolje, saj je Nazarje 
z okolico zadihalo s polnimi pljuči, obiskovalci 
pa niso več obremenjeni z dražečim dimom. 
Tildi prahu je manj, popolnoma brez njega pa 
seveda nikoli ne bomo, to nam je kot sosedom 
lesne industrije kristalno jasno.

Življenje nas uči, da je v vsaki navidezno 
slabi stvari tudi nekaj dobrega. Tako moramo 
gledati tudi na letošnje dogodke in ob tem 
razmisliti, kaj smo se naučili in kako lahko 
spremembe v prihodnje obrnemo v svoj prid. 
Zgornjesavinjčani smo iznajdljivi in prepričan 
sem, da bomo v letu 2006 to še enkrat dokazali. 
Prepuščanje malodušju nas ne vodi nikamor, 
nasprotno pa lahko z optimističnim pogledom 
na svet dosežemo marsikaj.

Ob tej priložnosti se vam, spoštovane 
bralke in bralci, zahvaljujem za vašo zvestobo 
Savinjskim novicam v letu 2005 in si želim, da 
bi bili tudi v novem letu preko časopisa 
povezani v eno veliko družino. Prijetno 
preživite novoletne praznike, spočijte si telo 
in duha, v letu 2006 pa se podamo novim 
zmagam naproti. Srečno!
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Novim
zmagam
naproti

Priznati moram, da sem kar nekaj minut 
strmel v prazen ekran pred sabo, preden sem 
začel pisati tale uvodnik. Spraševal sem se, 
ali je mogoče, da pišem zadnji uvodnik v letu 
2005. Saj se je leto šele dobro začelo... Saj sem 
šele prišel z letnega dopusta... Saj je zima šele 
dodobra pokazala svoje zobe ... A pogled na 
koledar je neusmiljeno resničen: le še nekaj 
dni je ostalo in številčnica se bo znova za
vrtela.

Najpomembnejše dogodke v Zgornji Sa
vinjski dolini v tem letu bomo skušali na 
jedrnat način zaobjeti v prihodnji številki 
Savinjskih novic, brez posebnega razmiš
ljanja pa lahko ugotovimo, da so se letos 
zgodile nekatere pomembne spremembe, ki 
bodo dolgoročno vplivale na naš skupni 
razvoj. Med slednjimi lahko zagotovo 
izpostavimo stečaj tovarne ivernih plošč, ki 
ni prinesel samo več kot osemdeset brez
poselnih delavcev, ampak posledično pomeni 
tudi strateško spremembo v razvoju nazar- 
ske lesne industrije.

V preteklih mesecih so odstranili že skoraj
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PREVETRIMO STARO IN POGLEJMO V NOVO

Zdravja, sreče in uspeha vsem!
Pa je spet švignilo m im o. Še eno koledarsko leto, nam reč. Spet si bom o 

podali roke in si zaželeli m nogo zd ra v ja , sreče in uspeha v  letu, ki nas 
čaka. Naj bo letošnja čestitka iskrena k a rs e  d a , kajti kdor prihodnje leto 
ne bo imel vsega naštetega, tudi denarja ne bo imel o bilo. Pa n e , da je 
denar najvažnejši v  življenju pam etnega človeka, sploh ne. J e  pa še ved
no vladar sveta in kot tak kroji tudi usode m ajhnega človeka.

To bo le vzpodbuda našim vrlim 
politikom, da še znižajo že ob
ljubljeno znižanje nadomestila za 
čas bolniške odsotnosti in nas tako 
naučijo, da bolezen ni zaželjena, 
predvsem pa ne koriščenje bolni-

Kot kaže, se tega prav dobro 
zavedajo naši vrli politiki, ki želijo 
denarja čim več. Za svojo državo 
seveda. Da ji bo bolje šlo. Pa četudi 
ga je zato treba vzeti prav 
državljanom taiste države. Čejimje 
verjeti, našim vrlim politikom nam
reč, nam le tako lahko prinesejo več 
zdravja, sreče in uspeha tudi v pri
hodnjih letih.

No, sami sebi gotovo res ver
jamejo, kajti le tako si je moč ra
zlagati njihovo zagnanost prav 
na področju državljanskega 
zdravja, sreče in uspeha. Kajti 
minulo leto je bilo res polno 
adrenalinskih dogodkov, ki so 
marsikomu pognali kri po žilah, 
da visokega pritiska v glavi sploh 
ne omenjamo.

Ž E LIM O  V A M  O B ILO  Z D R A V J A ... ške, če se lahko izrazimo "po 
...kajti, bog ne daj, da bi zboleli in si domače". Če pa bo bolezen res

privoščili teden bolniškega staleža, vztrajna, poskušajte osebnega

zdravnika prepričati, da vas pošlje 
v bolnišnico ali še bolje, v zdravilišče. 
Tako ne boste v breme domačim, 
zavarovalnica pa bo tudi nekaj pri
varčevala, saj se vam bo denarno 
nadomestilo za ta čas znižalo še za 
nekaj dodatnih odstotkov. Konec 
koncev denarja v bolnišnici ne 
potrebujete,, prenočišče in hrana 
sta vam zagotovljena, kaj več pa 
skromen Slovenec tudi ne potrebu
je. Če bodo domači ta čas brez ele
ktrike, se ni »za sekirat«, da so le 
zdravi.

. ..  M N O G O  S R E Č E ...
Veliko sreče bomo vsaj v prvih 

mesecih novega leta zagotovo 
potrebovali. Najprej pri izpolnjevan
ju obrazcev za dohodnino, kijih 
bomo, po besedah finančnega min
istra Bajuka, lahko izpolnjevali že na 
podlagi novega Zakona o dohodni
ni. Obrazec po novem namesto 
štirih obsega osem strani, pred
vsem pa se bomo zabavali ob bran
ju navodil za izpolnjevanje. Teh je 
namreč kar za 36 strani.

N a š a  a n k e t a

Pogled n a za j . . .
. . .  ter v  bistvu tudi pogled naprej. O b  kulturno določenih časovnih 

prelomnicah se vedno radi oziram o na prehojeno p o t, radi analiziram o 
preteklo stanje. O b  rojstnih dnevih preučujemo ujem anje našega »em - 
šota« z  našim videzom , dosežki. . .  O b obletnicah radi »preverjam o« stanje 
odnosov, ki nas obkrožajo. In ko se približuje prestop v  novo leto, sm o se 
v  vsesplošni praznični evforiji (ki ni nujno zm e rom  pozitivna) skorajda 
prisiljeni ozreti nazaj in preudariti preteklo leto. Za to  sm o  v  tokratni 
anketi raziskovali, kaj je bilo v  preteklem  letu takšne ga, kar je neizbris
no ostalo v  spom inu prebivalcem naše doline ter kateri nameni in sklepi 
bodo za zn a m o v a li prihajajoči čas.

Ivan Osolnik, Šmartno ob Dreti
Sem upokojenec in uživam, preživel sem prijet

no leto. Glede politike pa tako vemo, kakšno je stan
je. Kakšnih posebnih pretresov nisem doživljal, me 
je pa zelo zaposlovala moja vnukinja, to je največje 
darilo. Novo leto bom pričakal doma, takoj po kon
cu praznične gneče pa bomo odšli na lepše, na 
oddih v Španijo.

Franc Goličnik, Šmihel nad Mozirjem
Za kmete to leto ni bilo dobro, tako gospodarsko 

kot politično. Veliko razočaranje pa je bila prodaja 
Zadruge. Tako v tem smislu za naprej ne vidim nič 
kaj vzpodbudnega. Na osebnem področju pa kak
šnih posebnosti ni bilo, živimo tako kot ponavadi.
Novo leto bom preživel kar doma, v krogu 
domačih.

Ksenija Je ra j, Rečica ob Savinji
V letu 2005 seje zvrstilo kar nekaj dogodkov, a 

z vidika zaposlovanja je bilo precej negativno 
obarvano, Na primer; včrnomljujezaposiitevtako 
izgubilo veliko delavcev. Na osebnem področju se 
ni zgodilo nič kaj posebnega, v prihajajočem letu 
pa imam namen zaključiti šolanje.

Jo ž e  Ac m a n , M ozirje 
Kakšnih posebnih prelomnic vsaj zame v pretek

lem letu ni bilo, vjavnem življenju pa ocenjujem, da 
se stvari premikajo naprej, kar je tudi edino prav.
Zato sem tudi za leto 2006 optimistično nastrojen, 
bi si pa želel malce pospeška pri reformah.

Zve zda na  M ajhen,
N a za rje

Zame osebnoje bilo to leto dobro, kakšni poseb
nih sprememb nisem doživela. Nimam kakšnih 
posebnih novoletnih sklepov. Stvari se spreminja
jo in urejajo takrat, koje za to potreba, to se ureja 
sproti. V bistvu živiš z danes na jutri. Praznike pa 
bom preživela doma.

Ja n ko  Napotnik, Mozirje 
Meni osebno se stvari niso kaj spremenile, so se 

pa v politiki. Ocenjujem, da se stvari izboljšujejo, je 
pa res, da se stari grehi ne morejo oprati kar v enem 
letu. Glede prihodnosti sem optimist in v reformah 
vidim napredek. Nekateri jih težko sprejemajo, jaz 
pa menim, da je v tem bodočnost. Praznike 
preživljam doma, saj je to čas za družino. Če že 
čez leto ni največ časa, si ga pa v tem obdobju res vzamemo.

Pripravila: Barbara Fužir, foto: Ciril M . Sem
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Mnogo sreče bodo v zimskih 
mesecih potrebovali tudi ljubitelji 
smučanja oziroma po novem, adren
alinski športniki. Pravzaprav si mno
go sreče v prihodnjem letu 
zaslužimo vsi! Vse nas namreč čaka 
uvedba enotne davčne stopnje, ki bo 
poskrbela, da bo tudi reven Slovenec 
postal bogatejši. No, vsaj za eno brid
ko izkušnjo več. Vso srečo tudi novim 
občinam v ustanavljanju. Rečičani 
so tokrat izvzeti. Je to sreča ali nes
reča, naj presodi vsak Rečičan sam.

Vsak bo sam presojal tudi o spre
menjenem obratovalnem času 
trgovin, ki nas čaka v novem letu. 
Država, pravzaprav sami, smo si 
odvzeli pravico do nedeljskih izletov 
v nakupovalne centre. Nesreča za 
trgovce je lahko sreča za naše de
narnice.

. . . I N  U S P EH A !
Uspeh je pravzaprav relativna 

stvar. Za marsikaterega delavca bo

v prihodnjem letu velik uspeh, če bo 
še naprej obdržal svojo službo ali, 
če bodo konec meseca plačane 
vse položnice. Tudi vsi pomembni 
direktorji, ki se bodo v naslednjem 
letu še obdržali na svojih pomem
bnih stolčkih, bodo to lahko šteli kot 
velik uspeh. Več poslovnega uspe
ha v prihodnjem letu želimo tudi 
policistom, varnostnim službam in 
bankam. Rop, ki je v neposredni 
bližini policijske postaje uspešno 
trajal kar dobrih šest ur, bo verjetno 
upogumilše marsikoga.

Kar pa se Zgornje Savinjske doline 
tiče, naj bo polna optimizma tudi v pri
hodnjem letu. Ni vrag, da naši lokalni 
politični veljaki niso znali vsaj malce 
izkoristiti zgodovinski obisk celotne 
vlade v naši lepi dolinici. No, če niso, 
jimto lahko, tudi pokažemo. V prihaja
jočem letu nas namreč čakajo 
lokalne volitve. Veliko sreče...

Tatiana Golob

REČICA OB SAVINJI

Se na ustavno sodišče
Po  prejetju ugotovitvenega sklepa D rža vn e ga  zb o ra  R S , da pogoji za  

ustanovitev občine Rečica ob Savinji z  izločitvijo iz  občine M ozirje niso 
izpolnjeni, s e je  2 0 . decembra sestali svetniki sveta KS Rečica ob Savinji. 
Občinskem u svetu občine M ozirje so podali predlog, da na ustavno sodi
šče poda pobudo za  oceno ustavnosti in zakonitosti ugotovitvenega sk
lepa D Z .

so ta sredstva, je razvidno v prvi 
polovici januarja, ko prispejo zadnji 
računi za preteklo leto. Takrat se 
lahko pristopi tudi k izdelavi zak
ljučnega računa.

Svetniki mozirske občine so se 
pred sprejetjem proračuna za leto 
2006 dolgo zadržali pri ugibanju

naslednji seji, v proračun za prihod
nje leto pa bodo skozi rebalans 
vneseni v prvih mesecih prihodn
jega leta.

Hitro sprejetje proračuna 2006 
je bilo pogojeno tudi s črpanjem 
sredstev strukturnih skladov. Konk
retno gre za sklad INTERREG v

Tudi stroški zim ske službe se nanašajo na občinski proračun

višine aktualne predobremenitve 
oz. prenesenih plačil iz proračun
skega obdobja za leto 2005. S 
točnimi podatki jim bodo delavci 
občinske uprave »postregli« na

okviru meddržavnega sodelovan
ja. Pogodba za črpanje sredstev v 
višini okoli 43 milijonov bo namreč 
podpisana še letos.

Benjamin Kanjir

VRTEC MOZIRJE

V novo leto z novo
ekonomsko «eno

Na predlog uprave mozirskega vrtca so svetniki Občinskega sveta občine 
M ozirje na letošnji zadnji redni seji 2 1 . decem bra potrdili novo ekonom 
sko ceno. C ena oskrbnine za  otroke se lahko po metodologiji o oblikovan
ju cene enkratno dvigne z a  največ 10  odstotkov. Z a  toliko so  jo tudi dvig
nili. S  tem  so v  vrtcu izkoristili največji dovoljeni s ko k , kar pom e ni, da se 
ekonom ska cena naslednje leto ne m ore več spremeniti. Vsaj ne navzgor.

Edini pogoj, ki ga Rečica na poti 
do samostojne občine ni izpol
njevala, je bila zdravslvena postaja 
v samem občinskem središču. 
Svetniki so se odločili za postopek 
na ustavnem sodišču zavoljo dejst
va, daje državni zbor med enakimi 
postopki pred štirimi leti predloge za 
ustanovitev novih občin reševal 
pozitivno, kljub neizpolnjevanju 
tega istega pogoja. Pobudniki seve
da smatrajo, da bi morali biti pred 
zakonom vsi enaki, kar je osnovna 
pravica vsakega državljana.

Vsak proračun, iz katerega črpa
jo mnogi porabniki, je obremenjen 
že pred sprejetjem. Gre za plačila

Mozirski občinski svetniki so brez 
pripomb enoglasno sprejeli pred
log' in pobudo takoj naslovili na us
tavno sodišče. To kaže na enotno 
voljo občinskih svetnikov, da delu
jejo v dobrobit tistih, ki sojih izvolili. 
Sedaj so na vrsti ustavni sodniki, za 
pravočasen začetek postopkov za 
morebitno ugodno rešitev in us
tanovitev novih občin, pa bodo 
morali pobudo obravnavati pred
nostno.

Benjamin Kanjir

raznih storitev oz. projektov, ki so bili 
že izvedeni, plačilo pa sledi v novem 
proračunskem obdobju. Kolikšna

Starši, ki imajo otroke v prvem star
ostnem obdobju, bodo odslej 
namesto 72.700 tolarjev za svoje 
nadebudneže mesečno plačevali 
79.970 tolarjev. Cena za drugo 
starostno obdobje se je zvišala s 
sedanjih 62.895 na 68.172 tolar
jev. Cena za občino pa se je dvig
nila iz 84.800 na 92.400 tolarjev.

Starši za otroke plačujejo oskrbni
no glede na svoje prihodke iz pre
teklega obdobja. Tako so razvršče
ni v osem plačilnih razredov. Največ 
jih je v prvem in drugem, kar pome
ni, da večina staršev plačuje manj 
kot 16.000 tolarjev. Razlika do 
polne ekonomske cene gre seve
da na račun občinskega proraču
na.

V strukturi plačila polne ekonom
ske cene prispevajo starši okoli 20 
odstotkov, dobrih 5 odstotkov 
plačujejo druge občine za otroke, 
ki so v mozirskem vrtcu, vse ostalo 
pa gre na račun Mozirja.

Svetniki so največ časa namenili 
razpravi o višini ekonomske cene, 
ki jo morajo plačevati ostale občine. 
Starši vozijo svoje otroke tudi v vrt- • 
ce izven meja svojih občin, zato 
morajo slednje poravnavati razliko 
do polne cene. Ta pa je manjša od 
tiste, ki jo mora plačevati mozirska 
občina in je enaka ceni za starše. 
Zadeva je seveda nelogična, zato 
so svetniki zahtevali, da se poišče 
način, da se vrednosti izenačijo.

Benjamin Kanjir

OBČINA MOZIRJE

Proračun za leto 2006  
sprejet

M ozirski občinski svetniki so sprejeli občinski proračun z a  prihodnje 
leto. Po izračunih naj bi bila občinska m alha te žk a  okoli 1 ,2  m ilijarde 
tolarjev, kar zna ša  slabe tri odstotke več kot letos.



DRUŠTVO ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV

Š tev ilo  d ia b e tik o v  n a ra š č a , f in a n c ira n je

p re v e n tiv e  p a  še p a
Svet se že več kot 3.500 let ubada s 

sladkorno boleznijo, danes pa s podalj
ševanjem življenjske dobe in boljšim 
p reživetjem  bolnikov ob napredku 
medicinske znanosti število sladkornih 
bolnikovvstarajočem se razvitem svetu 
stalno narašča. V  Evropi je število obole- 
lihsto boleznijo že preseglo 15milijonov, 
v Sloveniji pa jih je dobrih 80 tisoč. Glede 
na evropsko prevalenco šestih odstotk
ov, strokovnjaki ocenjujejo, da jih je pri 
nas vsaj še pol toliko neodkritih. O  prob
lematiki sladkorne bolezni v  Zgornji Sav
injski dolini in delovanju Društva zgomje- 
savinjskih diabetikov smo se pogovarjali 
s specialistom interne medicine dr. 
Damjanom Juslinekom in predsednikom 
društva Ivanom Zupanom.

- Kaj je pravzaprav sladkorna bolezen in kako 
nastane?

Ju s tin e k : Sladkorna bolezen je ena izmed 
metabolnih oziroma presnovnih bolezni inje 
najštevilčnejša, najbolj pogosta kronična nenal
ezljiva bolezen na svetu, ki povzroča ogromno 
škode, tako ekonomske kottudi samim nosilcem 
bolezni, ki postanejo invalidi, če se ne zdravijo. 
Jasnega povzročitelja bolezni pravzaprav ni, 
sladkorno bolezen pa delimo v dve veliki skupini: 
tip ena in tip dva. V prvem primeru gre za okvaro 
trebušne slinavke in potrebno umetno dodajan
je hormona inzulina z injekcijami, tip dva pa je 
nekdanji starostni tip sladkorne bolezni, ki se 
pojavi v poznejših letih, vtem primeru pa gre za 
slab odgovor na hormon inzulin in vsaj v začetku 
ne za okvaro trebušne slinavke.

Vzroka za bolezen sta tako v svetu kot pri nas v 
glavnem dva: današnji način življenja in posl
edično povečevanje telesne teže ter staranje 
populacije. Na splošno velja, da je sladkornih 
bolnikov od tri do pet odstotkov prebivalslva, ven
dar to velja za povprečje celotne populacije. Pri 
starosti 60 let je sladkornih bolnikov bistveno več, 
od 18 do 20 odstotkov. S tem ko se populacija 
stara, se povečuje tudi število bolnikov.

- Kateri so glavni rizični dejavniki za nastanek 
sladkorne bolezni?

Justin ek: Glede rizičnih dejavnikovje na prvem 
mestu močnejša telesna postava. Trebušna 
slinavka zagotavlja samo določeno količino hor
mona inzulina in če se razmerje hormonov poru
ši, če teža prekomerno naraste, se skoraj vedno

sproži ena od metabolnih bolezni, bodisi povišan 
krvni pritisk, povišan holesterol, sladkor, lahko pa 
tudi druga obolenja, kot na primer okvare skel
eta, kolen, hrbtenice, kolkov... Povečana telesna 
teža je torej visok rizični dejavnik, četudi se tega 
ljudje še ne zavedajo dovolj.

Ivan Zupan: »Nobenega razloga ni, da bi 
ljudje skrivali to bolezen pred drugim i, po 

drugi strani pa bilo za diabetike bolje, če bi 
bili bolj povezani« (foto: Franci Kotnik)

- Koliko  je  sladko rn a  b o leze n razširjena v 
našem lokalnem okolju?

Ju s tin e k : Slovenija je tipična evropska sre
dozemska država, kar pomeni dvoje: pomeni, da 
je pri nas večina vseh sladkornih bolnikov tipa 
dva, ker je to značilno za vse mediteranske 
dežele za razliko od severa, na primer Finske ali 
Švedske, kjer je veliko višji odstotek prvega tipa. 
Tudi Slovenci postajamo v povprečju vse močne
jši po postavi in tudi Savinjska dolina pri tem, na 
žalost, ni nobena izjema. Če računamo, da je v 
posameznem okolju vsaj tri do štiri odstotke slad
kornih bolnikov, jih je pri nas zagotovo vsaj 250, 
verjetno pa še nekaj več.

- Kakšna je preventiva pred sladkorno bolezn
ijo?

Justinek: Osnovna preventiva je čim bolj ideal
na telesna teža, ob tem pa tudi čimbolj redna 
telesna aktivnost. Diabetologi se povsem strinja
mo s kardiologi, ki trdijo, da bi bilo zdravo za vsake
ga od nas, tudi če ni sladkorni ali srčni bolnik, vsaj 
šest kilometrov hoje na dan. To je približno eno 
dobro uro hoje. Dobro uro zato, ker bi sicer šest 
kilometrov človek hodil uro in pol, tako je pa ritem 
malo hitrejši. To je še vedno najboljša preventiva

proti večini bolezni, tudi proti sladkorni.
- Kako pa pomagate tistim, ki se že  soočajo s to 

boleznijo?
Justinek: Zdravljenje je možno na več načinov. 

Splošno znani sta uporaba tablet in uporaba in
jekcij inzulina. Bistvena razlika je ta, da tablete 
spodbujajo delovanje trebušne slinavke, ki zara
di tega sicer ne izdeluje več inzulina, vendar več 
hormona spusti v kri, če ima še kakšno rezervo, 
injekcije pa niso zdravljenje v pravem pomenu 
besede, ampak z njimi samo nadomeščamo tis
to količino hormona, ki ga telo samo ne more 
proizvesti, in stem normaliziramo stanje vtelesu. 
Za uspeh zdravljenja ni toliko pomembno, katero 
obliko izberemo, pač pa je pomemben končni 
učinek, da se normalizira krvni sladkor, kar v šte
vilkah pomeni, da nikoli ne preseže devet mini- 
molov na liter.

D r. Damjan Justin e k: »Vzroka za bolezen sta 
v glavnem dva: današnji način življenja in 
posledično povečevanje telesne teže ter 

staranje populacije« (foto: Franci Kotnik)

- V  Zgornji Savinjski dolini že  skoraj desetletje 
deluje društvo diabetikov. Kakšen je bil namen 
njegove ustanovitve?

Zupan: Pred devetimi leti smo se sladkorni bol
niki iz Zgornje Savinjske dogovorili, da ustanovi
mo društvo, katerega osnovni namen je 
izobraževanje in druženje, za glavni cilj pa smo 
si zastavili pridobitev diabetične ambulante v 
Zgornji Savinjski dolini. V tistem času smo mor
ali sladkorni bolniki na preglede v Ljubljano, 
Celje ali Velenje, za kar smo izgubili običajno kar 
dva dni: prvi dan smo dali kri, drugič pa smo bili 
sprejeti pri zdravniku. Ker takrat ni bilo dovolj



I n t e r v j u , L j u d j e  i n  d o g o d k i

posluha v Zgornjesavlnjskem zdravstvenem 
domu, smo sami organizirali zasebno diabet
ično ambulanto v podjetju BSH Hišni aparati v 
Nazarjah. Tam smo dobili na razpolago ambu
lantne prostore, specialista diabetologa dr. 
Damjana Justineka pa smo najeli preko bolniš
nice Topolšica. Ambulanta je sprva obratovala 
enkrat mesečno, kar je trajalo približno dve leti, 
v tem času pa smo se uspeli dogovoriti z 
zdravstvenim domom, daje bila ambulanta pre
nesena v nazorsko zdravstveno postajo, z za
vodom za zdravstveno zavarovanje pa smo 
dosegli sporazum, da je zdravstvo dobilo 
potreben denar za to ambulanto.

- Koliko sladkornih bolnikov združuje društvo?
Trenutno je v društvo včlanjenih 140 članov. Iz

mozirske občinejihje 60, iz nazorske 24, iz Ijuben- 
ske 27, iz gornjegrajske 26, trije pa so člani od 
drugod.

- Kakšen je program vašega delovanja?
Društvo dela po letnem programu. Vsako leto 

organiziramo najmanj štiri strokovna predavan
ja, kijih izvedemo v Mozirju ali Nazarjah, organ
iziramo pa tudi enotedenski tečaj oziroma dia
betično šolo za nove bolnike in tiste s težjo obliko 
bolezni. V sklopu šole se izvaja natančen nadzor 
prehrane in dejavnosti udeležencev, specialist 
pa ob koncu tečaja pregleda njihovo stanje in jim 
da napotke za naprej. Organiziramo tudi razne 
športne aktivnosti, saj se zavedamo, da potrebu
jejo sladkorni bolniki veliko gibanja. Seveda je 
treba pri tem ravnati preudarno, da ne pride do 
prevelikih naporov.

Po občinah imamo organizirana omizja slad
kornih bolnikov, kjer se člani srečujejo na raznih 
tečajih in kulinaričnih posvetih. Letno organizira
mo deset do dvanajsttovrstnih delavnic. V Mozir
ju imamo svoje prostore, kjer smo v letošnjem letu 
organizirali tudi pomožno ambulanto. V njej lahko 
vsakemu izmerimo sladkor, holesterol in krvni 
pritisk, namen te ambulante pa je, da bi odkrili še 
neznane bolnike s sladkorno boleznijo in jih na
potili k zdravniku. Takšno kontrolo smo priprav
ljeni izvesti tudi v kakšnem podjetju, kjer je več 
ljudi.

Vsako leto pripravimo tudi občni zbor in 
družabno srečanje ob koncu leta, za pridobitev 
izkušenj od drugih pa organiziramo izlet in obisk 
kakega drugega društva sladkornih bolnikov, teh 
je v Sloveniji trenutno 34.

- Kako uspete zagotoviti finančna sredstva za 
tako obsežen program delovanja?

Za izvedbo takšnega programa dela potrebu
jemo letno od 1,8 do 2 milijona tolarjev. Dobro je, 
da društvo delno sofinancira država, in na ta 
način dobimo 600 do 800 tisoč tolarjev, vendar 
pa je ta denar vezan na lokalna finančna sredst
va, kijih moramo zagotoviti sami. Članstvoje raz
treseno od Logarske doline do Letuša, gre za 
nekoliko starejšo, pretežno kmečko populacijo, 
od katere kaj dosti več od članarine ne moremo 
zahtevati. Zato moramo za denar prositi spon
zorje in donatorje.

Ko smo ustanavljali društvo, so bile občine

pripravljene prispevati nekaj sredstev, žal pa je 
pri tem obsegu tudi ostalo, čeprav se je medtem 
veliko spremenilo. Ko smo začeli s predavanji, 
smo zdravnika dobili zastonj. Kasneje smo mu 
plačali potne stroške, potem smo se dogovorili 
za honorar, danes pa je tudi to premalo, ker 
moramodržavi dati približno toliko kot damo pre
davatelju. Zato ob tej priložnosti apeliram na 
občine, naj pregledajo naš program, ki jim ga 
posredujemo vsako leto, in jih konec leta obves
timo, kaj smo naredili. Želimo, da bi nam malo bolj 
pomagale, kajti čete pomoči ne bo, tudi od države 
ne moremo zahtevati več. Iščemo tudi druge 
donatorje, vendar po tej plati naša dolina ni 
preveč bogata.

- Obseg finančnih sredstev bi lahko povečali 
tudi z  večjim številom č la n o v ...

Prav zato apeliram na vse sladkorne bolnike, 
da se včlanijo v društvo. S tem si zagotovijo 
možnost udeležbe na različnih strokovnih pre
davanjih in prejemanje časopisa štirikrat letno. 
Zaradi finančnih težav sem predlagal, da bi uki
nili diabetično šolo, vendar so na terenu mnen
ja, da jim ravno ta najbolj koristi in da tega ne 
smemo narediti. Bolniki bi se morali bolj zave
dati, da je sladkorna bolezen kronična, kar 
pomeni, da ko jo dobiš, je nikoli več ne izgubiš. 
Toda zdravljenje se spreminja, pojavljajo se novi 
pripomočki in ker smo starejši ljudje malce bolj 
pozabljivi, ni nič odveč, če nas nekdo večkrat 
opozori na kakšno stvar. Nobenega razloga ni, 
da bi ljudje skrivali to bolezen pred drugimi, po 
drugi strani pa bilo za diabetike bolje, če bi bili 
bolj povezani in bi nas bilo več vključenih, ker bi 
bili bolj glasni in bi uspeli pravice, kijih trenutno 
imamo, obdržati.

- Kako na delovanje društva diabetikov gleda 
stroka?

Justinek: Z naše strani je vloga društev in nji
hovo delo na terenu izjemnega pomena. V Slov
eniji se običajno vsi pritožujejo čez zavod za 
zdravstveno zavarovanje, toda ni še mesec dni, 
ko sem bil osebno pri g. Miklavčiču v Ljubljani, in 
povedati moram, da ni res, da ne bi bilo posluha 
za zdravstvo in naše potrebe. Res pa je treba 
upoštevati, da je sladkornih bolnikov veliko in da 
je denarja nekaj manj, kot bi si želeli. Kljub temu 
nam zavarovalnica namenja pozornost in tudi 
pomaga. Dokaz temu je tudi to, da z letošnjim 
letom lahko nudimo našim sladkornim bolnikom 
tipa ena, tudi če niso otroci, možnost zdravljenja 
z inzulinsko črpalko. To je trenutno vrhunska za
deva v svetovnem merilu. Boljše aplikacije inzuli
na kotsto črpalko ni in tudi vSIoveniji imamo sedaj 
možnost z minimalnim doplačilom pridobiti ta 
aparat.

Žal se stvari navadno res zapletejo na lokalni 
ravni. Za nobenega župana ne bi mogel reči, da 
smo slabo sodelovali, toda potrebujemo dobro 
organiziranost, potrebujemo ljudi, ki želijo delati, 
ki pripravijo in izvajajo dobre programe, in dobri 
programi so navadno vendarle podprti. Zato 
želim povabiti vse, ki imajo organizacijske 
sposobnosti, da se priključijo in pomagajo, korist

bodo imeli tako sami kottudi vsa širša okolica. Na 
koncu želim našemu društvu in našim strankam, 
kotjim rečem namesto bolnikom, čim bolj uspeš
no delo v letu 2006, da bi skupaj oskrbo sladko
rnih bolnikov še dodatno izboljšali, vse do tiste 
meje, ko jo lahko.

Pogovarjal se je Franci Kotnik

5 /eH ...

M O D E R N I Z A C I J A  S M U Č A R S K E G A  
C E N T R A  G O L T E

Najkasneje s 13. decembrom, torej tik 
pred uradnim začetkom nove smučarske 
sezone, naj bi na Golte začeli voziti novi 
gondolski kabini, ki bosta nadomestili stari 
in dotrajani. Gondoli kljub nekajletni 
vožnji na tirolskem smučišču sodita med 
najsodobnejše, saj izpolnjujeta tudi visoke 
varnostne zahteve. Nihalki, ki bosta vozili 
na Golte, imata nosilnost pet ton, za pot 
med postajami bosta potrebovali osem 
minut, vsaka pa lahko prepelje 57 ljudi.

10 /eti ...

N O V O L E T N A  I N V E N T U R A
So trobili, da gospodarstvu zvezda 

vzhaja;
bližja je resnici, da le pes v luno laja.
Eh, kaj, občinski modrovali so svetovi:
zdaj mi smo gospodar, za lastnimi plotovi.

15 /eH ...

2 3 . D E C E M B R A S E  B O M O  O D L O Č I L I  
Z A  S A M O S T O J N O  S L O V E N I J O

»Samostojno Slovenijo smo dolžni ures
ničiti ije zaradi priložnosti, temveč zaradi 
potrebe. Storiti moramo vse, da bo naš 
plebiscit razumljen le kot eden izmed legit
imnih, najprepričljivejših načinov 
izražanja in potrjevanja volje Slovencev 
oziroma državljanov države Slovenije. 
Uveljaviti hočemo svojo suverenost in sa
m ostojnost na dem okratičen način, 
zavedajoč se vseh posledic resne 
odločitve,« je v tistem prelomnem času v 
Savinjske novice zapisal Alfred Božič, 
predsednik Izvršnega sveta SO Mozirje.

P r i p r a v i l a  T a ti a n a  G o l o b

S



ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA

Ohranjanje ljudskega
izročila

V preteklosti so se ljudje dobro 
poznali med seboj, se družili in skupaj 
praznovali. Današnji utrip življenja 
človeku, kije nosilec in prenašalec 
nesnovne kulturne dediščine, nudi 
premalo priložnosti za medsebojno 
druženje. Zato je toliko bolj dragocen 
spoštljiv odnos do ljudske kulturne 
dediščine, ki se kaže skozi ohranjan
je izročila. Na pevskem področju je 
pri nas največ naredil muzikolog 
David Verbuč, ki je ob snovanju 
diplomske naloge skrbno zbral in 
posnel okoli sto ljudskih pesmi na 
območju celotne Zgornje Savinjske 
doline. V glavnem gre za gradivo, ki 
je širši javnosti skoraj neznano, zato 
je gotovo potrebno podpreti Ver- 
bučevo željo, da bi zbrano ljudsko 
glasbeno dediščino ohranili v obliki 
zgoščenke.

Verbuč poudarja, da ne gre za 
pevske zbore, ampak avtentično 
ljudsko glasbo, kije prehajala iz roda 
v rod. S krajšim tekstom želi pred
staviti specifiko ljudske glasbe v 
Zgornji Savinjski dolini, poleg 
zgoščenke pa naj bi izšla tudi 
knjižica, kjer bodo predstavljene 
pesmi in zgodovina zbiranja tega 
gradiva. Ohranjanje dediščine in

M uzikolog David Verbuč je zbral
in posnel okoli sto ljudskih 
pesmi na območju celotne 

Zgornje Savinjske doline
(foto: EMS)

vzpodbujanje lokalne identitete 
pomeni tudi promocijo, zato projekt 
načelno podpirajo tudi županja in 
župani tukajšnjih občin. Po Ver- 
bučevih besedah naj bi celoten pro
jekt stal okoli dva milijona tolarjev, 
od tega pričakuje polovico od min
istrstva za kulturo, ostalo pa naj bi 
prispevale lokalne skupnosti in raz
ni sponzorji.

Savinjčan

NOVA FOTOAAONOGRAFIJA SAVINJSKE REGIJE

D ru žb a  Fit m edia iz Celja je pri zalo žniških  projektih usm erjena k pro
mociji m esta Celje in Savinjske regije. Doslej so  izdali m onografijo Sto
letje v  C e lju , Znam eniti C e lja n i, serijo prospektov O d  Rinke do Sotle z  
naravo in tradicijo, dva turistična vodnika O d  Rinke do Sotle in še nekat
ere druge publikacije, pred dnevi pa je izšla fotom onografija O d  Rinke do 
Sotle, katere nam en je promocija Savinjske regije, njenih naravnih danos
ti, kulturne in etnološke dediščine, življenja in do se žko v, ljudi in izdelkov.

Na začetku knjige je kratek zgo
dovinski pregled območja in 
temeljne značilnosti sedanje Savin
jske regije, nato pa sledi osrednji 
vsebinski in fotografski del, kije ob
delan po subregijah, in sicer: 
zgornjesavinjsko-šaleška, spod- 
njesavinjska, celjska, dravinjska in 
Obsotelje s Kozjanskim.

Vsaki subregiji je namenjeno 
uvodno besedilo, v katerem so 
predstavljene glavne značilnosti 
območja, njene posebnosti pa so 
prikazane skozi fotografski objek

tiv po naslednjih sklopih: naravne 
danosti, značilnosti urbanega 
oziroma ruralnega okolja, kultur
na dediščina, možnosti za rek
reacijo in šport, ljudje kot 
blagovne znamke določenega 
območja in izdelki kot blagovne 
znamke s tradicijo.

Fotomonografija Od Rinke do 
Sotle obsega 160 strani inje dvo
jezična (slovensko-angleška), na
tisnjena pa je bila v nakladi 1.500 
izvodov.

KF
—
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RIBIŠKA DRUŽINA MOZIRJE

Na <elu družine
Mile Koj<

O d  zadnje skupščine, ki je bila vzače tku decem bra, mozirske ribiče vodi 
M ile Kojc. N a  tem  položaju je zam enjal A lo jza  H a n že ko viča , z a  katerim  
sta dva m andata na vodilnem  položaju.

Mile Kojc izhaja iz tradicionalne 
ribiške družine, saj je bil njegov oče 
Milan dolgoletni in zaslužni član te 
organizacije. Mileje aktiven član 
mozirske ribiške družine že preko 
40 let. Stalež dokazuje, da gre za 
izkušenega moža, po poklicu je 
gozdar in naravovarstvenik. Ribiči- 
ja je dobra dopolnitev naštetemu, 
saj je njegova največja skrb narava 
in ozaveščanje ljudi o nujnosti eko
loškega obnašanja.

Dolgoletno članstvo družini Mile 
ne izkazuje zgolj in samo kot ribič, 
ampak tudi kotvečdesetletni vodja 
tekmovalnih ekip, dolgoletni mentor 
mladine in član upravnega odbora. 
Konec koncev je Mile Kojc eden iz
med zaslužnejših članov, zaradi 
katerih je družina na zavidljivem 
nivoju.

Njegove prve naloge se dotikajo 
dokončanja gradnje ribogojnice in 
povezave z različnimi turističnimi 
ponudniki. Prav tako namerava svo

je delo nasloniti na mlade, med ka
terimi se že oblikuje baza prihodn
jih varuhov narave in skrbnikov te
kočih voda.

Benjamin Kanjir

Mile Kojc je na čelu Ribiške 
družine M ozirje od začetka 

decembra
(foto: Benjamin Kanjir)

TONDACH SLOVENIJA

Prodanih že milijon 
kvadratnih metrov 

strešnikov
Tondach je letos v  enajstih m esecih na slovenskem  trgu prodal milijon 

kvadratnih m etrov strešnikov, kar pom eni skoraj 30-odstotni tržni d elež 
v  Sloveniji. Letna proizvodnja v  Sloveniji dosega 18  milijonov kosov, pov
praševanje po opečnih kritinah pa še narašča.

Opečna kritina je primerna za 
novogradnje in sanacije že od 15 
stopinj naklona dalje. Na trgu močno 
narašča povpraševanje po engo- 
birani in glazirani kritini. Pester izbor 
kritin Tondach zadovoljuje tako in
dividualne kupce kot investitorje, ki 
gradijo za trg. Tondach pa se doka
zuje tudi z inovativnostjo, ponudbo 
strešnikov s pomičnim letvanjem je 
dopolnil še z enim proizvodom.

Skupina Tondach zaposluje več 
3.400 sodelavcev v desetih evrop
skih državah. V državah srednje Ev

rope proizvede letno približno 445 
milijonov kosov strešnikov in približno 
300 milijonov kosov zidnih opek. V 
letu 2004 je Tondach dosegel kon
solidiran prometv višini 195 milijonov 
evrov. Za milijon kvadratnih metrov 
strešnikov je moral Tondach Sloven
ija pokriti približno 5.000 streh, kar 
pomeni približno 515 kvadratnih 
metrov kritine na 1.000 prebival
cev. S tem rezultatom postaja Ton
dach Slovenija najuspešnejša 
družba v skupini Tondach.

Franci Kotnik



GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Dobra glasba je najboljši uvod v praznovanje

V začetku koncertnega programa je poslušalce navdušila solistka 
Petra Turk ob spremljavi godalnega ansambla GŠ Nazarje

(foto: Marija Lebar)

Pretekli petek zve če r je bil v  Kul
turnem dom u Nazarje že  tradicion
alni božično-novoletni koncert, ki 
ga s p o d p o ro  o b č in e  z a  s vo je  
s o k r a ja n e  p r ire d ijo  g o je n c i, 
učitelji in m entorji Glasbene šole 
N a za rje .

Pester koncertni program je pri
našal za vsak okus nekaj. Pred 
hvaležno publiko, kije do zadnjega 
kotička napolnila dvorano, seje 
zvrstilo 15 glasbenih del različnih 
zvrsti. Slišali smo lahko klasiko, kot 
je Schubertova Ave Maria, Avsenik
ove skladbe in delo skladatelja op
eret Leharja, pa tudi mehiško nar
odno pesem La cucharracha. Mla
di pevci in instrumentalisti so tako 
navdušili poslušalce, da seje mar
sikateri moral priti pokloniti še enk
rat.

Ne bilo bi prav izdvojiti katerega

koli od nastopajočih, saj so se vsi 
potrudili in zares kvalitetno izvedli 
svoje točke, pa vendar ne moremo 
mimo Mladinskega pihalnega 
orkestra pod vodstvom Stefana

Garkova, kije publiko tako navdušil, 
da je s spontanim ploskanjem 
spremljala ritem skladb. Na 
sporedu so imeli poleg ostalega dve 
dixieland skladbi, ki sta s svojim rit

mom dvignili razpoloženje v dvora
ni do vrhunca. Po burnem aplavzu, 
ki ga ni hotelo biti konec, so se mladi 
glasbeniki publiki zahvalili z do
datkom in sicer z nepogrešljivo 
Radetskyjevo koračnico.

Programje popestril še pove
zovalec Franci Kotnik, kije v uvodu 
dejal, da bo preteklo leto v zgodovi
ni glasbene šole Nazarje zapisano 
zzlatimi črkami, saj so njihovi učen
ci posegli po marsikaterem vrhun
skem priznanju. Ko je prebral 
odlomek Metine smrti iz Tavčar
jevega Cvetja v jeseni in s tem na
povedal istoimensko skladbo Urba
na Kodra za citre, seje orosilo mar
sikatero oko. Daje bila publika 
popolnoma zadovoljna, so poleg 
aplavza pričali tudi komentarji. 
Odhajajoči so menili, da bi bilo lepo, 
če bi bil takšen koncert vsak mesec.

Marija Lebar

ZAVOD ZA POSPEŠEVANJE TURIZMA GORNJI GRAD

Ideje spremeniti v življenje
Potem ko je gornjegrajski občin

ski svet zavrnil imenovanje Mojce 
Letonja za direktorico zavoda za 
pospeševanje turizma, je bila za vr
šilko dolžnosti direktorice za dobo 
enega leta imenovana Jožica 
Rihter, Slavko Kobetič pa je postal 
honorarni sodelavec. Ob tekočih 
aktivnostih zavoda so prvega pol 
leta delovanja navezali konkretne 
oblike sodelovanja z območno raz
vojno agencijo pri pripravi dveh 
razpisov za pridobitev sredstev iz 
razvojnih skladov.

Po opravljeni analizi dosedanjega 
delovanja v turizmu Kobetič ugotavl
ja, da so vse dosedanje aktivnosti os
tale v glavnem pri idejah. »Okolje za 
razvoj turizma je neurejeno, mnogo 
aktivnosti bo še kar nekaj časa teklo v 
tej smeri. Potrebno bo oživiti delo tur
ističnega društva, pridobiti nove nas
tanitvene kapacitete, obogatiti visoko 
gostinsko ponudbo, ustanoviti turis
tično informativni center v prostorih 
sedanje trafike in še bi lahko našteva
li,« ugotavlja Slavko Kobetič.

V tem obdobju je zavod precej 
časa in energije namenil muze
jskim zbirkam. S pomočjo celjske
ga pokrajinskega muzeja in s skle
pom občinskega sveta je bila ce

Slavko Kobetič: »Potrebno bo 
oživiti delo turističnega 
dru štva.« (foto: EMS)

lotna zbirka Janeza Mavriča 
razglašena za spomenik lokalnega 
pomena. V postopku denacional
izacije je bila zgradba, v katerih se 
nahajajo muzejske zbirke, vrnjena 
prvotnim lastnikom-ljubljanski nad
škofiji, zato bo potrebno skleniti dog
ovor o najemu prostorov. Drugo in 
po mnenju Kobetiča precej bolj 
nedorečeno vprašanje pa je, če bo 
lokalna skupnost zmogla zagotovi
ti potrebna sredslva za vzdrževanje 
bogatih muzejskih zbirk.

Po zaslugi večine krajanov je 
Gornji Grad pri ocenjevanju na

jlepšega izletniškega kraja doseg
el drugo mesto, kar je vzpodbudno 
izhodišče za nadaljnja prizadevan
ja. Po besedah Slavka Kobetiča je 
smelih načrtov za delo v prihodn

jem letu še veliko, krajanom in širši 
javnosti pa jih nameravajo pred
staviti na javni tribuni, katera je bila 
načrtovana že za letošnje leto.

Savinjčan

BELI KONCERT PRIJATELJSTVA V LOGARSKI DOLINI

Rajska dolina vabi
Letošnja zima bo vsekakor ponud

ila smučarjem in zimskih radosti 
željnih rekreativcem ter otrokom 
obilo užitka. Nenazadnje tudi tistih 
turističnih delavcev, ki so tudi 
drugega pol leta odvisni od narave. 
Tako so na Golteh že ves mesec 
zelo ugodne razmere za smučan
je in tek na smučeh, v Logarski do
lini pa smo ugotovili, daje stanje te
kaških in sankaških prog zares 
odlično.

Po novozapadlem snegu se bo 
snežna idila le še izboljšala, saj je 
zadnji sneg padel na zmrznjeno 
snežno podlago. Za konec tedna so 
vse turistične zmogljivosti na kmet
ijah in penzionih zapolnjene s tradi
cionalnimi gosti, Hotel Plesnik z de
pandansami pa je imel v začetku 
tedna le še nekaj prostih postelj.

Za konec tedna, za konec leta in 
ob deseti obletnici Hotela Plesnikse 
bo v Logarski dolini »zgodil« že de
seti tradicionalni beli koncert na 
prostem, ki ga velja doživeti. Na 
božično-novoletnem koncertu 
bodo nastopili otroci iz Osnovne 
šole Solčava, ansambel Ojstrica, 
Katja Klemenc, vokalni tercet Kres
nice in kitarist Franko Reja, Casino 
band iz Portoroža, Rudi Šantl, Slov
enski oktet in glavni estradnik 
večera Jan Plestenjak.'

Obiskovalcem svetujejo, da se v 
Logarsko odpravijo dovolj zgodaj, 
saj bo mogoče parkirati le ob 
spluženih cestah, zato bo najboljše 
od vstopa v Logarsko vzeti pot pod 
noge in doživeti idilično zimsko 
pravljico.

Jože Miklavc

e



OKTET TEŠ V CENTRU STAREJŠIH V GORNJEM GRADU

Kar dajemo od sr<a, se nam zagotovo povrne

Pevci okteta T EŠ  pod umetniškim vodstvom M itje Venišnika so 
varovancem Centra starejših priredili bogat koncert

V Centru starejših v Gornjem 
Gradu so se predstavili pevci 
okteta TEŠ iz Šoštanja pod umet
niškim vodstvom domačina Mitje 
Venišnika. Poslušalcem so pred
stavili božične pesmimi, nato sojih 
ob kitari in ubranih glasovih popel
jali v svet zabavne glasbe in ob za
ključku dodali še nekaj pesmi iz 
bogate zakladnice ljudskega 
izročila.

Program je vodila Saša Venišnik, 
kije podala nekaj misli o ljubezni. Po 
njenem mnenju je ljubezen dobrot
ljiva in se ne napihuje in ne ponaša. 
Prav tako pa vse opraviči. Zato je 
najbolje, dajo poiščemo in se nas

mejimo drug drugemu ter jo 
poskušamo posredovati naprej, saj 
je ljubezen tudi nenehno dajanje. In 
svojo ljubezen so skozi pesmi posre
dovali tudi Tešovci ter tako dodali 
svoj kamenček v mozaik prazno
vanj decembrskih praznikov lju
dem, ki svojo jesen življenja 
preživljajo prav v gornjegrajskem 
centru starejših. Prepričani so 
namreč, da kar dajemo od srca se 
nam zagotovo povrne. S petjem so 
tako marsikomu odgnali turobne 
misli in žalost ter mu obudili preneka- 
tere spomine.

Besede zahvale pevcem je na
menila direktorica centra Francka

Voler, kije povedala da bi bil ob tako 
bogatem programu, ki so ga 
pripravili nastopajoči, greh strniti

občutke v zgolj nekaj besed, ker so 
ti nepopisni.

Marija Sukalo

ŽEGNOVANJE KONJ

Letos obreda v Bočni in Šentjanžu
Na Štefanovo marsikje po Sloven

iji žegnajo konje. Ta starodavni 
običaj seje ohranil tudi v naši dolini. 
Letos so lastniki grivastih lepotcev 
svoje živali k blagoslovu pripeljali k 
cerkvama svetega Janeza Krsnika 
v Šentjanžu in svetega Petra v Boč
ni, kjer sta po mašah obred opravi
la šmarčki in rečiški župnik Peter 
Marčun in Ferdinand Luknar.

Sveta voda in sol naj bi živali ob
varovala bolezni in poškodb. V obeh 
krajih seje zbralo veliko število kon
jenikov iz zadrečke in savinjske

strani naše doline ter člani Konjere- 
jskega društva Zgornje Savinjske 
doline, kar dokazuje, da zanimanje 
za ta obred raste. Po obredu so se 
ljubitelji konj okrepčali stoplimi napit
ki, v Bočni pa se zadržali tudi v prijet
nem družabnem srečanju.

Marija Sukalo

Blagoslov konj pri cerkvi svetega 
Janeza Krsnika v Šentjanžu je 
opravil župnik Ferdinand Luknar
(foto: Marija Sukalo)

VRTEC LJUBNO OB SAVINJI

V družbi Modrega 
medvedka

V lanskem šolskem letu so v vrtcu Ljubno z otroki starimi 4- 
5 let v okviru revije Cicido sodelovali pri izpolnjevanju albuma 
Modrega medvedka. Le-tega so poslali na uredništvo Cici- 
doja in z malo sreče postali eden izmed petih izžrebanih vrt
cev.

Za nagrado jih je v sredo, 14. decembra, obiskal Modri 
medvedek, maskota omenjene revije. Nagrajeni skupini je 
prebral pravljico, z njimi reševal uganke, rajal in pel. Po 
končanem programu pa je Modri medvedek obiskal še pre
ostale tri mlajše skupine v vrtcu. Tudi ti so se njegovega obis
ka zelo razveselili, pristopili k njemu, ga objemali in se z njim 
tudi fotografirali. Otroci so bili nad maskoto tako navdušeni, 
da jim je le-ta obljubil, da spomladi zopet obišče njihov vrtec. 
Druženje je bilo zelo prijetno, njegov obisk pa je bil prava 
popestritev v tem prazničnem decembru ter motivacija za 
nadaljnje sodelovanje vrtca pri tovrstnih dejavnostih.

Katja Kolenc



Odkrival odročne predele črnega kontinenta

padalec In je avtor 26 samostojnih 
fotografskih razstav, knjige Smisel in 
spoznanje, številnih foto monografij 
... Več o njem bomo napisali v eni od 
januarskih številk.

Marija Sukalo

Prelet preko Egipta (foto: Matevž Lenarčič)

čenja svojo pot. Skrivnost se skriva v 
več kot tisoč kvadratnih kilometrih 
močvirja v južnem Sudanu, ki pred
stavlja nekakšno spužvo, ki uravna
va vodostaj Nila. Brez tega 
neskončnega biotopa, civilizacij

severovzhodne Afrike ne bi bilo. 
Prelomnice so tako značilne, tako 
otipljive, da ima človek občutek, da 
se tektonika dogaja prav pred 
njegovimi očmi: vulkani, vulkanska 
jezera, barva vode, ki je ni nikjer 
drugje na svetu, koncentracija živih 
bitij, neizmerne pustinje, kjer strupi iz 
notranjosti zemlje onemogočajo živ
ljenje ...

Stoletja kolonialnega izkoriščanja 
so očitna na vsakem koraku. Danes 
imamo domačine za lenuhe, za pie- 
mena, ki sicer zelo dobro plešejo in 
pojejo, ne znajo pa ustvarjati dodane 
vrednosti. Kako zgrešeno! Afrika tako 
ostaja in postaja tragičen primer, 
kako človek ne dojame več utripa 
edinega planeta, na katerem lahko 
trenutno preživi,« je ob vrnitvi v svoj 
dnevnik zapisal diplomirani biolog 
Matevž Lenarčič, ki je javnosti 
poznan kot fotograf, letalec, alpinist,

Rečičan Matevž Lenarčič je v svoj dnevnik podvigov poleg obleta sveta 
v lanskem letu pretekli mesec dodal še enega, polet v Dolino življenja v 
Afriki. Z enodizelskim letalom diamond star DA40 je let pričel 10. okto
bra v Ljubljani, priletel do Doline življenja v tednu dni, dvakrat prečil ek
vator in se 6. novembra vrnil nazaj v Ljubljano. Letalo, ki mu ga je posodi
lo podjetje Dr. Nemo, je bilo opremljeno z večjimi rezervoarji goriva, kar 
je povečalo varnost letenja, saj so letališča v Afriki redko posejana.

Matevžu Lenarčiču je uspel še 
eden podvig - polet 

v Dolino življenja v Afriki

Pogled iz letala na najvišji vrh afriške celine - Kilimanjaro
(foto: Matevž Lenarčič)

»Končalo se je kot v sanjah. Štiri 
tedne na poti, 21 letalnih dni, 
preletenih več kot 17.000 kilom
etrov preko čudovitih in neverjetno 
odročnih predelov črnega konti
nenta. Afrika je sedaj bolj razumljiva. 
Skrivnost Nila se ne skriva v velikih 
jezerih Tanzanije in Etiopije, kjer za-

Namen odpraveje bil z lahkim leta
lom preleteti in fotografirati Dolino 
življenja in jo kot celoto predstaviti lju
dem iztistega zornega kota, ki ni vsa
komur dosegljiv. S podvigom Po sle
deh naših prednikov, kot je Lenarčič

poimenoval svoj projekt, je želel 
pokazati enega od območij izvora 
človeštva. Prepričanje namreč, da 
s pogledom iz zraka iz določene 
razdalje pojasni marsikaj, kar ljudje z 
zemeljskega pogleda ne opazijo.

Dragi ati!Tonetu Pavlicu
iz Luč V nedeljo, 1. januarja, bos 

praznoval rojstni dan. Midva 
sva te želela malo presenetiti in 
sva naročila čestitko v časopis.

V se  n a jb o ljše  z a  tvo jih  
3 -kra t p o  1 0  p r s tk o v , p a  še 

d v a  z r a v e n .

O b  tv o je m  rojstnem  
d n e vu  ti že liv a  vse 

le p o , n ajve č p a  zd r a v ja  
in d a  b i še d o lg o  vrs to  
le t k o r a jžn o  h o d il p o  

te m  s v e t.
Tvoja Job in Klara!
Voščilu se pridružuje tudi mamicaZena Marica in sin Franjo

30. decembra praznuje svoj 
2. rojstni dan

N ka MOLIČNIK
iz Luc

Naj sonce sreče tebi sije, 
ti na lička nasmešek zlije, 

posebno pa še ta dan, 
ko imaš rojstni dan!

Vse najboljše ti želijo 
mamica in ati ter babi in dedi.

RECICAN MATEVŽ LENARČIČ POLETEL V DOLINO ŽIVLJENJA



Naj bo zadnja noč v letu pravljična, z iskrico zahvale 
za izkazano zaupanje ter z željo, da se bo v 
novem letu, ki je pred nami, medsebojno 

zaupanje še poglobilo in bo v letu 2006 zapisano 
kot srečno leto našega življenja.

Ž?AKLj;UXKIOB

SILVESTROVANJE IN Ni
BOD® TJfflBB® tM-yTOsCTE W j 

Za rezervacije pokličite na tel. 03/839-37-00. Vabljeni!

V e lik o  s re če , z d ra v ja  in  
isk re n e g a  p r ija te ljs tv a  

v a m  ž e li
fr iz e rs tv o  A n d re ja !

Frizerski salon Andreja 
Luče 31, telefon: 584 45 90 
in Frizerski salon Andreja 

Gornji Grad, telefon: 839 28 46

Odprto:
pon. - pet. od 8. do 12. 

in od 14. do 19. ure 
sob: od 8. do 12. ure
Ob gotovinskem j i

nakupu vas | l
bomo nagradili! j

TRGOVINA Z OBUTVIJO ZA VSE GENERACIJE ||
j v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 55 L

?RINEK

VABLJENI V PICERIJO IZOLES 
1031 892 685 od pon. do pet. pečemo pice že od 9. ure dalje j

Vsakdanje prvi dan: 
vsak dan novo življenje.

Dag Hammarskjöld

OPRAVIČILO
V prejšnji številki Savinjskih novicje prišlo do napake v objavi izžrebane 

osebe v akciji Naj občan(ka) 2005. Izžrebana je bila Zofija Žehel, Nove 
trate 6 , M ozirje, zaradi tehnične napake pa objavljena Jolanda Pris
lan, za katero je gospa Žehel glasovala. Obema se opravičujemo. Na
grajenka prejme vstopnici za dve osebi za celodnevno kopanje v Ter
mah Snovik.

Uredništvo

w  Ol « i lp r  t9 ,
♦ z  m  ■*9

Končni vrstni red:
Gornji Grad:
Lojze Vernar iz Nove Štifte (52),
Ana Nuša Purnat iz Gornjega Grada (23), Klemen Sovinšek iz 
Tiroseka (9), Antonija Terbovšek iz Florjana (5).

Ljubno:
Jasmina Jurič iz Radmirja (51),
Anka Rakun iz Ljubnega ob Savinji (34), Primož Hren iz Radmirja 
(18), Vida Debelak iz Juvanja (15), Sonja Fužir iz Okonine (8), Ida 
Voler iz Ljubnega (2), Alenka Korpnik iz Primoža pri Ljubnem (1), 
Jože Podbrežnik iz Radmirja (1), Edita Arh, gin. Ljubno (1).

Luče:
Mateja Robnik iz Luč (29),
Marija Preskar iz Luč (19), Marinka Dugaris (14), Martina Breznik 
iz Luč (10), Kristjan Germelj iz Raduhe (7), Valči Robnik iz Luč (6), 
Matjaž Breznik iz Luč (1).

Mozirje:
Anton Venek iz Mozirja (245),
Jolanda Prislan iz Ljubije (98), Anton Gračner iz Ljubije (35), Ivo 
Suhoveršnik iz Lok (30), Jožica Lekše iz Mozirja (19), Alojz Blažič 
iz Grušovelj (9), Ferdinand Luknar iz Rečice ob Savinji (7), Vinko 
Jeraj iz Rečice ob Savinji (5), Jurij Repenšek iz Mozirja (2), Marija

Gregorc iz Brezja nad Mozirjem (2), Vinko Rakun iz Varpolja (1), Ivo 
Zupan iz Lok pri Mozirju (1).

Nazarje:
Vanja Hofbauer iz Nazarij (29),
Matic Grudnik iz Nazarij (9), Robi Tanjšek iz Nazarij (1), Primož 
Krajnc iz Vologa (1).

Solčava:
Vojteh Klemenšek iz Robanovega kòta (32),
Alojz Lipnik ml. iz Solčave (19), Anton Cigala iz Solčave (8), Anica 
Klemenšek iz Podolševe (4), Vinko Slapnik iz Podolševe (1), Gregor 
Plesnik iz Logarske doline (1), Marija Klemenšek iz Podolšave (1).

Med pravočasno prispelimi glasovnicami zadnjega kroga smo 
izžrebali Faniko Krivec iz Dola 6, Nova Štifta.
Nagrajenka prejme vstopnico za dve osebi za celodnevno 
kopanje v Termah Snovik. Čestitamo!

Izmed vseh prispelih glasovnic smo 
izžrebali še dobitnika glavne nagrade, ki 
prejme nagradni bon za svečano večerjo za 
dve osebi s kopanjem in uporabo savne v 
hotelu Plesnik v Logarski dolini: Mojca 
Pustoslemšek, Novo naselje 46, Gornji 
Grad.

Čestitamo!

H o tel p iesn iK

Plesnik d.o.o.,
I Logarska dolina 10, 

3335 Solčava ,

And
reja

 Go
lob
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. Lu

če 3
1, 3
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Piše: Aleksander Videčnik

Gotovo sodi koledovanje med najlepše običa
je Slovencev. Koledovali so ob številnih prilikah, 
danes ohranjajo nekatere skupine najpogoste
je koledovanje ob prazniku svetih treh kraljev. 
Nekoč je bila zelo priljubljena novoletna koleda. 
Tudi v Zgornji Savinjski dolini so nekoč redno 
koledovali. Res pa je, da niso obred vedno imen
ovali koledovanje, marsikje v dolini so denimo 
rekli, da "gredo svečnico peti" ali "pojejo tri kralje" 
ali kaj podobnega.

Ti običaji imajo neki skupni imenovalec, nam
reč ob teh prilikah seje pojočim dal dar, kije bil 
največkrat v hrani, nekaj malega pa tudi v denar
ju. Zato ni naključje, da so bili godci, ki so koledovali, 
revnega stanu injimjetakovsakgrižljaj hrane še 
kako prav prišel. Poznamo celo primer iz Luč, ko 
je med zadnjo vojno, revna mati treh otrok napisa
la besedilo za koledo, ki sojo peli njeni otroci, in si 
na ta način naprosili nekaj hrane.

V nekaterih predelih doline so še do druge vo
jne prepevali vse tri "božiče" - božič, novo leto in 
tri kralje. Iz okolice Ljubnega je ohranjeno besedi
lo novoletne kolede iz leta 1879, zapisal gaje 
organist Budna, hrani pa ga Marija Ročnik v Pod- 
homu. Takole glasi:

»En starček je zaspal, nikdar več ne bo vstal,
z njim pa tolikanj ljudi že v črni zemlji spi.

*

Kje sestra, je tvoj brat, kje hčer je tvoja maf?
Že v starem letu šli so v jamo večnosti.

*

O, Jezus ti jim daj tam vživat' sveti raj, nam pa
lepo živet' dodeli v novem' lef.

*

V navadi je zato vošit leto novo, Marijo z Jez
usom in svetim Jožefam.

*

Otrokom dan želim za novo leto vsim, oj dete
Jezusa, za vas obrezane'ga.

*

Dekličem vošim spet Marijo rožencvet, ki
spleta venec zlat', device darovaf.

*

Mladen'čem naj bo svat svet' Jožef, limbar
zlat, ki v zarji čistosti na strani vam stoji.

*

Ženam pa jagnje dam, oj jagnje Jezus sam,
za vasje rojen bil in rešno kri prelil.

*

Možem je venec zbran s peterih svetih ran, v 
ljubezen je zavit, z rešno krvjo zalit.

KoledoDanje

Sirotam ubogim dam Marijo z Jezusom, ki
polna vseh dobrot je mati revnih s'rot.

*

Presveta rešna kri pa grešnike otmi, z njo Je
zus vas opral, Marijo mater dal.

*

Vsem vošim še svef raj tam vživat1 vekomaj,
Marijo z Jezusom in svetim Jožefam.«

V predelu Luč so "peli svečnico" in to otroci,
ki so hodili od hiše do hiše in peli:

»Hvaljen bodi Jezus Kristus, to je naše pesmi
glas, k'tero hoč'mo vam zapeti od Marije

svečanske.
*

Ti, Marija naša mati, ti nam kaži pravo pot. Ti
nas vodi, z nami hodi, da v nebesa pridemo.«
Otroci so se nadejali pogačic, ki sojih gospod

inje za to priliko spekle, in če jih ni bilo na spre
gled, so zapeli:

»V hiši na polici imate pogačici, če nam ne 
boste dali, bomo streho dol strgali.«

V okolici Ljubnega (Primož) so gojili koledo še po 
letu 1945, toda le v hribovskih zaselkih. Kot je pov
edal Jože Brglez - Kogovnik, tod niso poznali izra
za koleda, ampak so rekli, da gredo "peti za dar".
Peli pa so tudi za svečnico, tu so se otrokom 
pridružili še drugi revni ljudje, potrebni živeža. Žal v 
tedanjih časih podobno ljudsko 
izročilo ni bilo oblastem všeč in 
tako je žal zamrlo, sedaj ga spet 
oživljajo, kar je hvale vredno!

Ko so peli "tri kralje" so se seve
da ustrezno oblekli in maskirali.
V okolici Ljubnega so poznali 
tole koledno pesem:

»Glejte, trije kralji v lepi zlati
halji, na kamelahjezdijo.

*

Prineso darila, dišečega
kadila, mire, čistega zlata.

*

Tiho pristopimo, srčno 
počastimo ljubega zveličarja.«

K sreči imamo ohranjenih 
dosti koledniških besedil iz ra
zličnih predelov naše doline in 
prav bi bilo, da ta lepi običaj in 
pomembno kulturno izročilo 
oživimo kjer je leto mogoče. Vsi 
podobni običaji predstavljajo 
našo izvirno kulturo in Slovenci 
smo lahko ponosni na pestrost 
običajev naših prednikov. Če 
pogledamo po svetu, potem vi- Obešanje zvonov v cerkvi svetega Kancijana na Rečici. Slika je 
dimo, da vsi narodi ohranjajo posneta 7 . oktobra 1 9 2 4 , izvirnik pa hrani Muzejska zbirka v 
omiko prednikov in jo častijo. Gornjem Gradu.

Doa godca v  

mrtvašnici
Tale pripoved je iz okolice Gornjega Grada.
»Na neki svatbi sta igrala dva godca, eden si 

je od skupnega plačila prisvojil vinar več kot 
bi smel. Med potjo domov sta se sporekla 
zaradi tega vinarja. Ker ju je spotoma 
presenetilo slabo vreme, sta se skrila v 
mrtvašnico, eden se je ulegel na preprogo, 
drugi pa na klop.

Po polnoči so se v mrtvašnico priplazili roparji, 
da bi prešteli naropani denar. Dali so ga na mizo 
in kmalu opazili, da niso sami. Zatojeglavni ropar 
ukazal novincu, naj ubije godca na klopi, tistega 
na preprogi pa sploh ni videl. Tedaj zavpije godec 
na klopi: »Pomagajte mi vsi mrtvil«, oni na pre
progi pa odgovori: »Že gremo!« tolovaji pa jadr
no zbežijo in pustijo denar na mizi.

Eden roparjev seje vrnil k mrtvašnici in pris
luhnil, ko sta se godca kregala za vinar. Koje 
to slišal, je povedal ostalim roparjem, daje v 
mrtvašnici toliko mrtvih, niti vinar ne pride na 
enega, čeprav so nakradli toliko denarja. Ko 
so to zaslišali, so hitro vzeli pot pod noge, de
nar pa pustili obema godcema, ki se poslej 
nista več kregala«
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KAKO POSKRBIMO ZA SVOJO VARNO PRIHODNOST

Zakaj vaši prihranki sčasoma izgubljajo
svojo vrednost

Odgovor na v naslovu zastavljeno 
vprašanje se v dobršni meri skriva 
v inflaciji. O inflaciji govorimo takrat, 
ko imamo nominaino več denarja, 
a je v resnici vreden manj. Še bolj 
slikovito lahko inflacijo predstavimo 
takole: danes lahko za deset tisoč 
tolarjev kupite dvajset kilogramov 
kruha, čez dvajset let pa boste za 
isti denar dobili le še šest kilogram
ov kruha.

Ekonomska teorija govori o tem, 
da je inflacija za gospodarstvo nu
jno potrebna, ker spodbuja 
naložbe. Če denar ne bi bil vsak dan 
manj vreden, bi bilo vseeno, ali ga 
imamo doma v »pujsku« ali na ban
ki, v nepremičninah ali delnicah, v 
vzajemnem skladu ali v zavaroval
nici. Toda gotovo ste tudi sami že 
slišali za rek, da mora »denar krožiti«. 
To pomeni, da gaje treba nekam 
naložiti in upati, da bo takrat, ko ga 
bomo potrebovali, vreden več kot 
danes.

Država uporablja za razne 
ekonomske analize in študije, 
nenazadnje tudi za usklajevanje 
plač in pokojnin, podatke o statistič
ni inflaciji. Zakaj pa naš standard

kljub usklajevanju plač, pokojnin in 
drugih prihodkov pada? Preprosto 
zato, ker se tiste življenjske dobrine, 
ki jih za vsakdanje življenje najbolj 
potrebujemo, dražijo bolj kot to pri
kazuje statistična inflacija. Med 
omenjene dobrine spadata tudi 
hrana in pijača, poleg prehrambe

vašega premoženja povečuje le 
nominalno, realna vrednost pa 
pada. Imate sicer več denarja, ki pa 
je vreden manj. Če želite vedeti, 
koliko bodo zares vredna vaša pri
varčevana sredstva čez dvajset let, 
morate tedanji kapital deliti s faktor
jem rasti cen, ki za dvajset let znaša

100 EUR na mesec 
4% letni donos

100 EUR na mesec 
10% letni donos

Razlika v 
privarčevanem kapitalu

Doba varčevanja: 3 leta
(npr. nov avto)

Privarčevani kapital: 
3.827 EUR

Privarčevani kapital: 
4.184 EUR 357 EUR

Doba varčevanja: 7 let
(npr. novo pohištvo)

Privarčevani kapital: 
9.682 EUR

Privarčevani kapital: 
11.992 EUR 2.310 EUFÌ

Doba varčevanja: 20 let
(npr. dodatna pokojnina)

Privarčevani kapital: 
36.503 EUR

Privarčevani kapital: 
72.399 EUR 35.896 EUR

Vpliv donosnosti naložbe na stanje kapitala pri kratkoročnih (3 leta), 
srednjeročnih (7  let) in dolgoročnih naložbah (20 let).

V ir: www.i-zavarovanje.com

nih izdelkov pa še izdelki za osebno 
nego, komunalne storitve, gorivo in 
še marsikaj. Potrebno je torej raz
likovati med statistično in realno in
flacijo, pri čemer je slednja precej 
višja od prve.

Pri dolgoročnih finančnih ciljih, kot 
je varčevanje za dodatno pokojni
no, je treba razlikovati med nomi
nalno in realno vrednostjo privar
čevanega kapitala. Ker gre za var
čevanje, ki bo trajalo deset, dvajset, 
trideset ali več let, je vsak odstotek 
zelo pomemben.

Naložba s 4% letnim donosom 
običajno ne pokriva niti padca 
kupne moči, zato se vrednost

2,65. Če na primer 36.503 evrov 
delite z 2,65, dobite 13.775 evrov. 
To pomeni, da bo 36.503 evrov čez 
20 let vredno toliko kot danes 
13.775 evrov. Povedano drugače: 
leta 2025 boste s 36.503 evri 
lahko kupili približno toliko, kolikor 
danes kupite s 13.775 evri.

Ste opazili nevarnost izgube vred
nosti vašega kapitala? Ste si izraču
nali, kako lahko na tak način zaprav
ite svojo pokojnino, če varčujete v 
premalo donosnih naložbah?

Primer naložbe s približno štiriod- 
stotnim letnim donosom so klasič
na življenjska zavarovanja, preko 
katerih danes večina Slovencev 
varčuje za dodatno pokojnino. Kdor 
na tak način varčuje pri zavaroval
nici ali banki in je prepričan, da je 
poskrbel za svojo dodatno pokojni
no, živi v veliki zmoti. Nad iz
kupičkom tovrstnih oblik varčevan
ja je danes razočaranih kar nekaj 
milijonov Evropejcev, ki so na ta 
način varčevali za lepšo starost, na 
koncu pa jim je inflacija pojedla ve
lik del prihrankov. Ne dovolite si, da 
bi to spoznali šele takrat, ko bo pre
pozno!

Franci Kotnik
Prihodnjič: Prednosti 

naložbenih zavarovalnih polic

OBČINA NAZARJE N A Z A R J E

v sodelovanju z

ANDRAGOŠKI ZAVOD
U U D S K A  U N IV E R ZA  
. VELENJE

organizira
BREZPLAČNI ZAČETNI TEČAJ 

RAČUNALNIŠTVA

Osebne ali pisne prijave zbirajo v Centru za samostojno učenje 
Nazarje, Zadrečka cesta 35, 3331 Nazarje, do 15. januarja 2006. 
Dodatne informacije dobite v Centru za samostojno učenje ali na tel. št. 
839 0260.

Projekt sofinancirata:

REPUDL1KA SLOVENIJA________
MINISTRSTVO ZA ŠOLSTVO IN ŠPORT Evropska unija

Občina Mozirje
Vas v sodelovanju z društvi vabi na

SILVESTROVANJE 
NA MOZIRSKEM TRGU

v  s o b o t o , 3 1 . 1 2 . 2 0 0 5 ,  o d  2 2 .  u r e  d a l j e .

Z a  p l e s  i n  z a b a v o  i g r a  a n s a m b e l  
O K R O G U  M U Z I K A N T J E

Za hrano in pijačo bo poskrbljeno! 

VABLJENI!

Z  željo , da bo na jdaljša noč v letu vese la  in nepozabna,
Vas prosim o, da s p iro tehn ičn im i sredstvi ne og roža te  ob iskova lcev!



ŽIVE JASLICE V DOL SUHI

V projekt vtkali veliko število prostovoljnega dela
Žive jaslice, ki sojih člani rečiške- 

ga turističnega društva letos upri
zorili že sedmič zapovrstjo, vse bolj 
privlačijo obiskovalce, ki v nepo
sredni bližini gostišča Atelšek v Dol 
Suhi prisluhnejo svetopisemski 
zgodbi o Jezusovem rojstvu.

Rojstvo Jezusa so slavili angel z 
oznanilom, pastirji, iz ozadja so na 
prizorišče prihajali trije kralji, ki so se 
s svojimi darovi poklonili novorojen
emu detetu, ob jaslicah pa sta stala 
Marija in Jožef... Kulturni program 
so letosz ubranimi glasovi oblikovali 
Habrovi fantje iz Luč, ki so pripravili 
zanimiv izbor božičnih pesmi.

Ksami uprizoritvi pa niso pripomo
gli le vidni igralci, temveč tudi tisti, ki 
so v večernih urah skrbeli za teh-

Novorojenemu detetu so se prišli poklonit pastirji in trije  kralji
(foto: Marija Šukalo)

nično izvedbo in nemoten potek 
uprizoritve, ter seveda tudi tisti, ki so 
kuhali in delili tople napitke mi
moidočim.

Po pozitivnih reakcijah obiskoval
cev sodeč je rečiškemu turistične
mu društvu uspelo lepo prikazati 
rojstvo odrešenika. Tudi Vinko Jeraj, 
vodja projekta, v katerega je vtkano 
prostovoljno delo več kot štiridesetih 
članov drušlvaje izrazil zadovoljstvo, 
da so lahko ljudem uprizorili zgodbo, 
kije navduševala vse generacije. Na 
božič, Štefanovo in dan pozneje so 
namreč v dveh uprizoritvah igralci 
pričarali vzdušje, kije seglo številnim 
gledalcem prav do srca in jim tako 
polepšalo praznične dni.

Marija Šukalo

MOZIRJE

Popoldansko rajanje z božičkom

Božiček in njegov pomočnik -  palček, ki ga je upodobil Franci 
Podbrežnik, sta razveseljevala malčke (foto. C iril M. Sem)

Mozirsko turistično društvo in 
društvo prijateljev mladine sta v 
sodelovanju z domačo krajevno 
skupnostjo in občino ter vsemi 
Mozirjani dobre volje sredi decem
bra otrokom pripravila veseli popol
dan na trgu. Druženje pa je s priho
dom božička in njegovega sprem
stva doseglo višek.

V mozirskem domu kulture so si 
otroci najprej ogledali prijeten pro
gram, ki so ga pripravili malčki iz 
vrtca in njihove vzgojiteljice. Vsak 
mali obiskovalec pa je od božička 
prejel tudi darilo. Nato so se podali 
v dvorano Športnega društva

Mozirje. Mali umetniki so ob po
moči staršev in animatorjev 
izdelovali okraske za jelko. Vsi ust
varjalci pa so s svojimi umetnina
mi okrasili tri manjše jelke na trgu. 
Da trebuščki niso bili prazni, so 
poskrbeli na stojnici s pečenim 
krompirčkom in sladkarijami. 
Palčiča je za svoje oboževalce 
izdelovala različne figurice iz ba
lonov. Božičkov pomočnik - 
palček, ki gaje upodobil Franci 
Podbrežnik, pa je poskrbel za za
bavo radovednih kratkohlačnikov 
in jim pripovedoval pravljice.

Marija Šukalo

OBČINA GORNJI GRAD

Božiček obdaril predšolske otroke
Tako kot že nekaj let, je božičektudi 

v letošnjem predbožičnem času 
obiskal in obdaril predšolske otroke 
v občini Gornji Grad. Pri nakupu 
bogatih daril mu je finančno 
priskočila na pomoč Občina Gornji 
Grad, medtem ko sta za organizac
ijo obdaritve in otroško igrico, ki joje 
z bočkimi otroci pripravila Danijela 
Hrandek, poskrbela gornjegrajska 
šola in tamkajšnje kulturno društvo.

Božiček, kot dobrohotni dedek, ki 
otrokom deli darila, ima dolgo zgo
dovino. Njegovo podobo poznamo 
od 19. stoletja naprej, v začetku 20.

stoletja pa si je pridobil značilno 
rdečo belo obleko. Po komunistični 
revoluciji leta 1917 so v Rusiji pre
povedali božička in praznovanje 
Jezusovega rojstva. V 20. letih je 
sovjetski diktator Stalin uvedel 
komunistično verzijo božička in 
»izumili« so deda Moraza, po slov
ensko dedka Mraza. Po razpadu 
Sovjetske zveze in demokratizaciji 
vzhodnoevropskih držav se je 
dedek Mraz ohranil samo še v neka
terih deželah, med drugim tudi Slov
eniji, kjer dela družbo božičku.

Savinjčan
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Privošči si!

AC Mlakar C e sta  S im o na  B la tn ika  18 
3 32 0  V e len je  
te l.: 03 /8 9 8  5670

LJUDSKA UNIVERZA VELENJE
Titov trg 2, 3320 Velenje,

Spletne strani: www.lu-velenje.si, e-pošta: info@lu-velenje.si

Z V A M I IN Z A  V A S  V  N O VO , SR EČ N O  
IN V ED O Ž ELJN O  LETO  2006

Zahvaljujem o se občankam in občanom občin Zgorn je  Savin jske  

dotine, k i ste v  iotskem tetu 2004/2005 ter v  začetku  šotskega teta 

2005/2006, izkoristiti možnosti izobraževanja in usposabljanja, k i 
j i h  izvaja naš andragoškizavod.

!"Ponosni smo, da smo v  sodetovanju z  Občino ‘J jazarje  in podjetjem  

(R S / H iš n i  aparati iz ‘Jjazarja , uspešno vzpostaviti nov C e n te r z a  

s a m o s to jn o  u ie n jt in omogočiti več sto občankam in občanom  

brezplačno učenje in učno pom oč brezposelnim oseb am  v  razne 
šote vpisanimslušateljem.

Rada s i  živela,
čeprav v življenju s i veliko trpela. 

Tvoje srce  j e  omagalo, tvoj dih j e  zastal, 

a spom in nate vedno bo ostal.

N i te več v Tratnikovi hiši, 
odšla si tja,

k je r n i več trpljenja in gorja. 

Draga mama, hvala ti za  vse.

Z A H V A L A

Štefka SEDELŠAK
Tratnikova mama iz Luč 
(3.8.1910 - 26.9.2005)

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom in znancem, ki ste jo spremljali na 
njeni zadnji poti, zdravstvenemu osebju, posebno sestri Verici, gospodu 
župniku za opravljen obred, organistki, pevcem za lepo izpete pesmi, 
govornici Valčki Robnik za lepe besede slovesa ter vsem, ki ste darovali 
za sveče, cvetje in svete maše.

Žalujoči vsi njeni

8 9 . 1  M H z

^avcvvjsLl cö!—'
Poslušajte nas vsak dan 

od 5,30 do 10,00 in 14,00 do 19,00.
Radio Goldi Savinjski val d.o.o., Dolenja vas 83, 3312 Prebold



Skupina Šank Rock se je  z 
novim  k ita ris to m , Rokijem  
Petkovičem , predstavila na 
rock koncertu v Postojni.

Šank Rock so kon
cert izpeljali brez

hibno in Roki seje popolnoma zlil v celo
to benda. Na odru seje čutilo neverjetno 
pozitivnost postojnska tla so se dobes
edno tresla. Uspešen »ognjeni krst« Rok- 
ija in preostalih članov skupine naznan
ja uspešno nadaljnje sodelovanje. Sicer 
pa je skupina končala miksanje novega 
komada Dam ti vse. Glasbo za pesem je 
napisal Roki Petkovič, besedilo pa je delo Bojane Uranjek.

Tabuji so se s spotom 
za skladbo Nebo

nad nama v tem mesecu že drugič 
uvrstili na lestvico World Chart Ex
press, ki je na evropskem MTV-ju na 
sporedu vsako soboto, s ponovitvama 
v nedeljo in torek. MTV za svojo lestvi
co upošteva podatke o predvajanosti 
skladbe v domačem glasbenem pros
toru. Tabuji še vedno aktivno nastopa

jo in predstavljajo album LunLaGun, ob tem pa v njihovem prostoru za 
vaje že nastajajo nove skladbe. Za prihajajoči četrti album tudi obljubljajo, 
da bo nekoliko drugačen od dosedanjih.

Pevko Britney Spears, ki ima po rojstvu 
otroka tudi precej zakonskih težav,

sedaj skrbi tudi, kakšen 
bo njen povratek na glas
beno sceno. Zato je najela 
avtorski duo Bloodshyja in 
Avanta ter producenta 
Peera Astroma, ki imajo na 
vesti tudi zadnji Madonnin 
album Confessions on a 
Dancefloor. V preteklosti se 
ježe poigravala z R&B-jem 
in rockom, toda njena ljubezen je bila zmeraj čistokrvni pop, saj bi se, kot 
pravi, rada vrnila k zvoku, ki jo je ponesel med zvezde.
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Priljubljenost hrva
ške dance zasedbe  
Karma na Češkem

so potrdili tudi uradni statistični re
zultati češkega združenja diskogra- 
fov. Prodaja njihovega albuma Malo 
pomalo seje v letu 2004 namreč 
uvrstila med pet najbolje prodajanih 
v kategoriji glasbenih skupin. Karma 
je sicer izdala novsingel Zadovoljna, 

ki se nahaja na njihovem aktualnem albumu Malo pomalo in za katerega 
so 11. decembra v Ljubljani pod režijskim vodstvom Mitje Okorna snemali 
videospot.

Alenka

PREDSTAVLJAMO VAM:

OMV alpin diesel -  zimskim 
razmeram prilagojeno gorivo
Družba OMV Slovenija je z 

gorivom OMV alpin diesel, kije na
menjeno uporabi v zimskih razme
rah, nadomestila dosedanje dizel
sko gorivo na vseh OMV polnilnih 
avtomatih. Uvedba kakovostnega 
dizelskega goriva za avtomobile in 
gospodarska vozila za dni, ko se 
temperatura spusti tudi do minus 
20 stopinj Celzija, sočasno poteka 
v številnih državah, kjer je prisotna 
Skupina OMV.

Po uvedbi 100-oktanskega benci
na junija letos je družba OMV Slov
enija tokrat presenetila še lastnike 
vozil na dizelski pogon. Z dizelskim 
gorivom OMV alpin diesel, ki zaradi 
svojih kemijskih lastnosti prepreču
je strjevanje goriva pri nizkih tem
peraturah, družba v celoti izpolnju
je tudi zaostrena merila za dizelsko 
gorivo (SIST EN 590), ki so začela 
veljati oktobra.

Nizke temperature, ki nastopijo v 
zimski sezoni, so pogosto razlog, da

se iz dizelskega goriva izločajo kris
tali parafina, njihovo strjevanje pa 
povzroči zmanjšanje pretoka gori
va in posledično zaustavitev dovo
da goriva v motor. Skupina OMV v 
teh dneh v številnih evropskih 
državah voznikom predstavlja 
gorivo, ki zaradi izboljšanih lastnos
ti zagotavlja brezhibno delovanje 
avtomobilskega motorja tudi pri 
minus 20 stopinjah Celzija.

Po besedah Dimitrija Zadela, direk
torja družbe OMV Slovenija, želijo z 
gorivom OMV alpin diesel razves
eliti vse lastnike vozil na dizelski po
gon. Z nòvim izdelkom, prilagojen
im zimskim razmeram, so nado
mestili običajno dizelsko gorivo na 
vseh 102 bencinskih servisih v 
Sloveniji, Vozniki se tako lahko na 
običajnem mestu ob polnilnem av
tomatu in za enako ceno oskrbijo z 
zanesljivejšim izdelkom za mrzle 
dni.

P l a n i n s k o  d r u š t v o  

N a z a r j e

m m m
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Franci Kotnik
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TURNIR V ODBOJKI ZA POKAL 
OBČINE NAZARJE

Revija vrhunske 
odbojke

Predpraznični dnevi so kot naročeni za razna 
športna dogajanja in odbojkarski turnir za pokal 
občine Nazarje je pri tem že nekakšna stalnica. 
Tako kot lani so tudi tokrat organizatorji poskrbeli 
za udeležbo prekaljenih odbojkarjev iz vse Slov
enije, ki se na podobnih turnirjih srečujejo vsaj 
enkrat mesečno, poleg lepote tega športa pa jih 
druži še predvsem prijateljstvo in zabava.

Sedem moških in pravtoliko ženskih ekip iz vseh 
koncev Slovenije se je v športni dvorani v 
Nazarjah potegovalo za prestižni pokal občine. 
Po razburljivih obračunih, kjer ni manjkalo vrhun
ske odbojke pa tudi igranja z živci, so pri moških 
slavili Mariborčani, ki so v velikem finalu ugnali 
Šoštanjčane, pri ženskah pa so morale Mozir- 
janke in Mariborčanke priznati premoč 
Izolankam. Na parketu je bil tako končan uradni 
del prireditve, nadaljevanje z družabnim 
druženjem in srečanjem pa je trajalo še dolgo v 
noč.

Končni rezultati: Moški: T Maribor, 2. TEŠ Šoš
tanj, 3. Izola, 4. Mozirje... Ženske: 1. Izola, 2. Mar
ibor, 3. Mozirje I....

Franjo Pukart

FIS CARVING CUP V SESTRIERU

Ano Tevč med evropsko elito

Mlada M ozirjanka Ana Tevč je novo sezono 
začela sanjsko (fo to : C iril M . S e m )

V decembru so z novo sezono začele najboljše 
evropske carving smučarke, njihova uvodna tek
ma pa seje odvijala po strminah enega najbolj 
znanih italijanskih zimsko športnih središč,

mondenega Sestriera, kjer je že čutiti olimpijsko 
razpoloženje. Po lanskoletnem uspešnem debi
ju mlade Mozirjanke Ane Tevč med evropsko 
carving elito in njenem drugem mestu v skupni 
razvrstitvi do 21 let, smo z nestrpnostjo pričako
vali novo sezono, ki jo je Ana ponovno začela 
sanjsko. Kot najboljša Slovenka seje uvrstila na 
odlično četrto mesto, tik za trenutno nepre
magljivima Italijankama in Švicarko, po rezultatu 
sodeč pa že tudi tem trem zelo nevarno diha za 
ovratnik.

Carving smučarska kombinacija slaloma in 
veleslaloma z zarezno tehniko je res pisana na 
kožo devetnajstletni Mozirjanki, kije s četrtim 
mestom na uvodni tekmi FIS Carving Cupa v Italiji 
več kot uspešno začela novo sezono in s tem 
ponovno napovedala naskok na visoka mesta. 
Nekaj novosti, napornejši enodnevni termini z 
dopoldanskimi kvalifikacijami in nočnimi polfinal
nimi in finalnimi obračuni ji ne delajo preglavic, 
zato z optimizmom pričakuje naslednjo tekmo, ki 
bo 14. in 15. januarja na domačem terenu v 
Cerknem. Karavana petdesetih najboljših 
smučark stare celine s carving tehniko se tako 
seli na sončno stran Alp, kjer si bomo lahko vživo 
ogledali našo šampionko in kar v največjem šte
vilu stiskali pesti za njeno čim boljšo uvrstitev.

Franjo Pukart

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Zadovoljni z mladimi

Letniki od ’ 89 do ’ 92 združeni tekmujejo v državnem prvenstvu kadetov (fo to : C iril M . S e m )

Najboljšo sezo no  vzg o d ovin i nazorskega ko
šarkarskega kluba so zaključili pioniiji do 14  let. 
O  njihovi uvrstitvi v  1 . ligo in uspešnih tekm ah v  
pom ladnem  delu sm o že  pisali, jeseni pa zara 
di množice športnih dogodkov kar nekako prezr
li uspeh v  drugem  delu tekm ova nja , kjer s o  se 
borili z a  uvrstitev m ed 1 9 . in 3 6 . m estom  v  
d rža vi. V  svoji skupini so zasedli drugo m esto 
z a  ekipo K o m e nd e , boljši pa so bili od Triglava 
iz  Kra nja , S tra žiš ča , Pingvinov iz  Šm artnega 
pod Š m a rn o  goro ter Rudarja iz Trbovelj. Tako 
s o  v a ro v a n c i tre n e rje v  G e lb a  in Fin k š ta  v 
d rža vn e m  prvenstvu z a  leto 2 0 0 5  na koncu 
zasedli 2 2 . m esto in si zaslužijo vse čestitke.

Prav je omeniti člane selekcije, ki so dosegli ta 
uspeh. Uroš Kladnik, Luka Krivec, Primož Bitenc, 
Peter Polčnik, Tomaž Marovt in Miha Gostečnik 
bodo kot kadeti že v sezoni 2006/07 sposobni 
ponoviti podobne rezultate, saj se v tej kategoriji, 
Kladnik in Krivec pa tudi med mladinci, kalijo že v 
tekoči sezoni 2005/06. Žiga Plesnik, Sergij Po
točnik, Miha Ugovšek, Jaka Planovšek, Aljaž 
Paulič in Jože Polčnik pa bodo stebri pionirske 
selekcije v letu 2006 in ob marljivem delu lahko 
zopet pričakujemo lepe in kvalitetne tekme tudi v

naslednjem državnem prvenstvu. Za prihodnost 
košarke v dolini ni strahu, saj tej generaciji že sl
edijo novi rodovi košarkarjev, ki pridno vadijo pod 
budnim očesom zdaj že izkušenih trenerjev Jel- 
šnika in Pečovnika.

Kar se tiče rezultatov, so tekme državnega 
prvenstva kadetov (do 16 let) in mladincev (do 
18 let) ostale v senci uspehov pionirjev. Oboji so 
zaključili prvi del tekmovanja v sezoni 2005/06 
in se uvrstili v spodnji del svojih skupin v 2. ligi.



Mladinci so igrali z Elektro A, Preb
oldom, Velenjem in Elektro B, 
zabeležili tri zmage na igrišču, dve 
brez borbe ter pet porazov in bodo 
v drugem delu prekrižali kopja še z 
ekipami Krško, Zagorje Banka Za
savje in Rudar za uvrstitev med 41. 
in 61. mestom. Kadeti pa plačujejo 
davek mladosti in neuigranosti 
dveh različnih generacij. Na svoj 
račun so vpisali deset porazov z 
ekipami Krško, Pivovarna Laško B, 
Litija, Rudar in Zagorje. Po novem 
letu bodo igrali še z ekipama Kran
jske Gore in Mavrice Kamnik in se 
na koncu uvrstili nad 64. mestom v 
državi.

Za doseganje slabših rezultatov 
teh dveh selekcij pa ni vzrok le v 
slabši kvaliteti od nasprotnikov. So 
tudi objektivni razlogi. Mladinci

zaradi zasedenosti dvorane sploh 
nimajo terminov za treninge, zato 
nekateri trenirajo pri članih, drugi 
pa pri kadetih. Pri kadetih pa so bili 
rezultati podrejeni igralcem letnika 
'91, ki so dosegali uspehe v svoji 
starostni kategoriji pionirjev.

Trenerja Gelb in Finkšttako uskla
jujeta pogoje, potenciale in 
zmožnosti kar treh generacij, zato 
nad rezultati kadetov in mladincev 
ne smemo biti razočarani. Z vsaj 
takšnim delom kot do sedaj in more
bitnimi trenerskimi okrepitvami bo 
gotovo dosežen cilj kluba - to pa je: 
ustvariti stabilno člansko ekipo iz 
doma vzgojenih igralcev. Za to pa 
je potrebno daljše obdobje kot sla
bih pet let, kolikor že obstaja KK 
Nazarje.

Tomaž Križnik

JU-JITSU KLUB SAMURAJ GORNJI GRAD

Uspešni tudi na zadnji 
letošnji tekmi

Jaka Šušteršič (desno), ki se je v ju-jitsu borbah prvič preizkusil, je 
dokazal, da lahko računamo tudi na njegove dobre uvrstitve

Z novoletnim turnirjem v ju-jitsu 
borbah za vse kategorije, ki seje 
odvijal 17. decembra v Sevnici, se 
je za člane Ju-Jitsu kluba Samuraj 
iz Gornjega Grada zaključilo tek
movalno leto 2005. Turnirja seje 
udeležilo 146 tekmovalcev iz Slov
enije in Hrvaške.

Klub Samuraj je zastopalo devet 
tekmovalcev in dva sodnika, Ivo 
Ermenc in Tadej Stergar, ki sta ko
rektno opravljala svoje delo. Člani 
kluba so odlično nastopili v mladin
skih in članskih kategorijah.

V kategoriji mladincev do 76 kg 
so nastopili kartrije Samuraji. Dav
id Stergar in Rok Purnat sta osvo

jila 5. mesto, Klemen Potočnik pa 
9. mesto. V članski kategoriji do 94 
kg je Janez Ločičnik z dobro bor
bo zasedel 3. mesto. Andraž Drčar 
je v tesni finalni borbi osvojil srebr
no medaljo med člani do 85 kg. V 
isti kategoriji je Jaka Šušteršič, ki 
se je v ju-jitsu borbah prvič preiz
kusil, zasedel 5. mesto in s tem 
dokazal, da lahko v prihajajočem 
letu računamo tudi na njegove 
dobre uvrstitve. V članski kategoriji 
so uspešno nastopile tudi tri tek
movalke kluba, Sandra Zidar, Su
zana Sternad in Barbara Virant, ki 
so s prepričljivimi borbami osvojile 
prva mesta.

Člani Ju-Jitsu kluba Samuraj so z 
uspešno prikazanimi borbami na 
turnirju potrdili dobro delo kluba, 
tekmovalcev in trenerjev ter napo
vedali odlične dosežke tudi v pri

hajajočem letu 2006. Prva 
priložnost se bo ponudila tekmov
alcem že na odprtem prvenstvu 
Nizozemske konec januarja.

Barbara Virant

Š P O R TN A  Z V E Z A  M O Z IR JE  in 
T E D N IK S A V IN JS K E  N O V IC E

organizirata

IZB O R  ŠPORTNIKA LETA OBČINE 
M O ZIR JE  2005

Glasovanje za športnika leta občine Mozirje bo potekalo z glasovnica
mi, objavljenimi vtedniku Savinjske novice 9., 16., 23. in 30. decembra. 
Glasovnice bodo oštevilčene in morajo biti poslane v roku, kije določen 
pri njihovi objavi. Končni rezultati glasovanja bodo objavljeni v Savinjskih 
novicah 6. januarja 2006, uradna razglasitev pa bo 20. januarja 2006.

Glasujete lahko za športnike, ki jih finančno podpira Športna zveza
Mozirje, to pa so:

- Nastja Kramer (atletika) 181 glasov
- An a  Tevč (smučanje) 26 glasov
- Patrik Rose (namizni tenis) 15 glasov
- Urška Jele n (atletika) 6 glasov
- Jan ja Perhač (lokostrelstvo) 5 glasov
- Prim ož Perhač (lokostrelstvo) 4 glasove
- Špela M ardžetko (atletika) 3 glasove
- Maja Mihalinec (atletika) 1 glas

Glasovnico št. 4 nalepite na dopisnico in jo najkasneje do torka, 3. janu
arja 2005, pošljite na naslov: Savinjske novice, Savinjska cesta 4,3331 
Nazarje.

G L A S O V N IC A

Športnik leta občine M ozirje 2005 je po mojem mnenju:

Moje ime in priimek:

Moj naslov:

Izpolnjen kuponček nalepite na dopisnico in ga pošljite  na naslov: 

Savinjske novice, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje



Č R N A  K R O N I K A

• NA TUJ RAČUN
Mozirje: 20. decembra okoli opoldneva je neznani voznik osebne

ga avtomobila črne barve znamke BMW na bencinskem servisu v 
Mozirju natočil za 16.000 tolarjev goriva in odpeljal, ne da bi plačal. 
Znane so registrske tablice avtomobila. Pri preverjanju pa je bilo ugo
tovljeno, da bi morale biti nameščene na renault cliu in ne na tem voz
ilu. Torej so bile ukradene.

• PRIJELI PRODAJALCA MAMIL
Nazarje: 20. decembra je posebna enota za nadzor državne 

meje, ki ima sedež na Brniku, nadzoruje pa predvsem nezakon
ito tihotapljenje ljudi in stvari preko državne meje, v Nazarjah 
prijela občana, ki je imel pri sebi vrečko z neznano posušeno 
snovjo. Policisti so sumili, da je v vrečki okoli 150 gramov mari
huane, Občan je bil ujet med prodajo tega prepovedanega mam
ila. Siedi kazenska ovadba zaradi prepovedane proizvodnje in 
prometa z mamili.

• DIMNIŠKI POŽAR
Juvanje: 20, decembra zvečer je zagorelo v dimniku stanovanjske 

hiše v Juvanju. Gasilci PGD Radmirje, Ljubno ob Savinji in Okonina so 
varovali objekt do izgoretjasaj, dimnikohladili in opravili pregled dimne 
tuljave.

• UMRLA ZA ZAKLENJENIM I VRATI
Poljane: Popoldan 22. decembra so gasilci PGD Rečica ob Savinji 

odprli vrata stanovanjske hiše v Poljanah v prisotnosti policistov zara
di suma, da je v stanovanju onemogla oseba. Stanovalko so našli 
mrtvo.

• S KAMNOM RAZBIL STEKLO
Mozirje: Neznani storilec je v noči na 22. december v Ljubiji s kam

nom razbil steklo na balkonskih vratih. Nastala je materialna škoda, 
verjetno pa je šlo za objestnost.

• GROB ZAKLJUČEK LETA
Mozirje: 23. decembra okoli devete ure zvečer je prišlo do pre

tepa v dvorani Partizan v Mozirju. Sprla in nato tudi stepla sta se 
udeleženca zabave, ki jo je tu ob koncu leta organizirala nazorska 
družba. Do prihoda policistov sta pretepača že odšla s kraja doga
janja.

• POŠKODBA SMUČARJA
Logarska dolina: 24. decembra popoldan seje na smučišču Ložekar 

v Logarski dolini pripetila nesreča smučarja. Mladoletnik iz Podolševe 
je padel in si pri padcu zlomil ključnico.

, 0 0 « « %

R O P O T A R  I v a n  s . p .
j ŠEMPETER, Starovaška ul. 12

Na voljo smo Vam ob katerikoli uri 
tudi v zgornjesavinjski dolini in širši okolici

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269
V najtežjih trenutkih smo z Vami in za Vas ...

Ž ep et let v grobu spiš, 

a v naših srcih Uživiš.

V  S P O M I N

30. decembra bo minilo pet let, odkar Te ni več med nami, 
naš dragi ate

Alojz FUŽIR
Polički Lojz

(9.8.1914 -  30.12.2000)

Hvala vsem, ki se ga še spominjate.

T v o ji : ž e n a , h č i i n  s in  z  d r u ž i n a m a

Adijo dragi domači.
Adijo dragi prijatelji.

Adijo m oja zlata narava, 
p o  kateri so se tako pogosto  
sprehajale m oje oči.

Ko sem bil majhen, je bil moj oče Martin Krpan z Vrha pri Sveti Trojici, zato od 
njega rie moremo oditi - ne da bi vedeli za te otroške misli.
Vdobi odraščanja je bil oče desna rokavstiski in tudi avtoriteta. Morda so pogoji 

ävljenjanarekovali, da svazbratomodraščalavnapolšpartanski vzgoji?! Veliko 
naju in nas je naučil, saj je bil mnogim mentor v lovstvu in gozdarstvu.
S svojim odhodom odnašaš naše sanje in prižigaš nove lučke! Hvala ü za vse!

Drago

V ponedeljek 12.12.2005 se je iztekla življenjska pot

Jožetu POZNIČU
rojenemu 11.12.1922 

v Šokatu pri Gornjem Gradu.

Iskrena hvala vsem, ki ste nam v času kratke in hude bolezni pomagali in 
ste nam v bolečih trenutkih slovesa stali ob strani. Hvala za izraze sožalja, 
stiske rok, darovano cvetje, sveče in druge darove. Hvala župniku Jožetu 
Belaku za opravljen obred, lovcem LD Rečica in ostalim lovcem za organ
iziran sprevod, gornjegrajskim in bočkim pevcem za odpete pesmi, vsem 
govornikom za ganljive besede in vsem praporščakom. Hvala tudi 
zdravstvenemu osebju splošne ambulante II. Nazarje in zdravniku Kele- 
menu za nesebično strokovno pomoč v času bolezni.
Z vso hvaležnostjo se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem, ki ste ga pospremili k večnemu počitku na gor
njegrajsko pokopališče.

Ž a l u j o č i  v s i  n je g o v i



Skozi vse življen je svoje  

boriti s i se  znala, 
a v tihi zim ski noči 
utrujena in nemočna 

si za vedno nam zaspala.

Z A H V A L A

Tiho je odšla od nas naša draga mama, 
babica, prababica, teta in tašča

Frančiška VODOPIVEC
iz Otoka pri Bočni

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, prav tako cerkvenemu pevskemu zboru, gasilcem, govorniku, 
praporščakom in gospodu župniku za opravljen obred.
Prisrčna hvala vsem za izrečena pisna in ustna sožalja, darovanje sv. maše 
ter sveče in cvetje.

V s i n j e n i

Radsiživel, 
čeprav hudo s i trpel. 
Zdaj si šel tja, 
k je r n i več gorja.

Z A H V A L A

Sporočamo žalostno vest, da je preminil

Anton FALE
Prholinski Tone 

borec NOB iz Nove Štifte

(11.6.1926 -  17.12.2005)

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste ga pospremib na njegovi zadnji 
poti.

V s i  n je g o v i

M O RAN A P O G R EB N A  S LU Ž B A , CVETLIČARN A
A le k s a n d e r  S te b lo vn ik  s.p. Parižlje 11 c  B r a s lo v č e

Telefon: 7000-640

Ugasnil dela d a n je  v znoju, 
za kruh vsakdanji v trdem boju, 
p rera no  legli ste k pokoju.

(A lojz M avrič)

Z A H V A L A

Tiho in skromno kot je živel, se je poslovil in odšel

Alojz MAVRIČ
Nabožatov Lojze iz Lenarta pri Gornjem Gradu 

(2.3.1925 -  20.12.2005)

Iz srca se zahvaljujemo vsem, ki ste nam v najtežjih trenutkih slovesa 
stali ob strani, nam pomagali in sočustvovali z našo bolečino. Hvala za 
vse stiske rok in tolažilne besede, za pisne izraze sožalja, darovano 
cvetje, sveče, svete maše in druge darove.
Hvala župniku Jožetu Belaku za opravljen obred, organistu Feliksu 
Ugovšku, violinistu Luku Mavriču, gornjegrajskim in novoštiftnim pe
vcem, gornjegrajskim gasilcem in pogrebni službi Anubis. Hvala tudi 
osebju za splošno in abdominalno kirurgijo ter enoti za intenzivno 
medicino operativnih strok in terapijo bolečin bolnišnice Celje. 
Iskrena hvala očetovemu gledališkemu soigralcu in prijatelju Jožetu 
Remšaku - Zotlerju za ganljive besede, ki mu jih je v imenu vseh Gorn- 
jegrajcev izrekel v zadnje slovo.
S hvaležnostjo se zahvaljujemo vsem prijateljem, sorodnikom, sose
dom in znancem, ki ste ga spoštljivo pospremib na gornjegrajsko poko
pališče k večnemu počitku.

Ž a lu j o č i  v s i  n je g o v i

Tam, k je r  si ti, 
ni sonca in n i luči, 
le tvoj nasmeh 

nam v srcih  še živi, 
nihče ne ve, 

kako boli,
k o se  zavemo, da te več ni...

Z A H V A L A

ob izgubi drage mame, stare mame, sestre in tete

Pavle LESKOVŠEK
iz Mozirja

(11.6.1936 -  15.12.2005)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem, sode
lavcem in prijateljem za pomoč v najtežjih trenutkih. Posebna zahvala 
velja dr. Stojanu Potrču in osebju v peri operativni intenzivni terapiji 
SB Maribor.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, darov- 
ah cvetje, sveče, ki ste nam izrekh sožalje, pisno aU ustno.
Hvala tudi g. župniku, pevcem in vsem, ki ste sodelovali pri obredu.

Ž a lu jo č a  s in o v a  F r a n c i  i n  P e t e r  z  d r u ž i n a m a  
i n  o s ta lo  s o r o d s t v o



Izkoris tite  ed instveno  
nepriliko!

Berite edinole ta trenutek še 
vedno najboljše Zadrečke 

novice daleč na okoli.

"Tole vino pa nâ  sploh ni 
slabo," ugotavlja Željko na 
silvestrski večer.

"Ni, mu pa zato na sploh 
slabo kaže," se veselo strinja 
Srečko, tudi član vinske za
bave za dva.

"Ko ga bova uničila, se še 
policistov ne bom bal. Me
nim, da danes na sploh tudi 
njim slabo kaže."

"Prav imaš! Na sploh sla
bo kaže, da bi se bila midva 
danes sposobna usesti za 
volan."

"Na sploh bo najbolj prav, 
da se najdemo, ko bomo vsi 
trezni in naj plača kazen tisti, 
ki bo slabše vozil. Jaz imam 
policiste že itak dolgo na 
sumu, da so na sploh slabi 
šoferji, ker njihovi avti kar 
naprej stojijo ob cesti."

Blenda Tavrl

© 'B D TA'RJJENW

[M iC É M iM M IM M
Saša ni bila zadovoljna z 

darili Miklavža in ne božička. 
Končno jo je obiskal še de
dek Mraz, da bi jo obdaril. 
Tudi njega je nejevoljno od
slovila.

"Pa dobro, ti pa res nisi z 
ničemer zadovoljna!" starec 
užaljen odhaja od Saše.

"Pa dobro, kaj vi darežljivci 
nimate nobenih potomcev, 
da bi me mlada dekleta 
prišla vsaj za praznike na 
svoj račun?"

Mučko in Planšo Tavrl

S e  spomniš, ko je šef govoril, 
da se ne bo nič spremenilo, 

če bo zadel na lotu...

K D C M L Ü  K D

"Naša stara mama se pa 
misli na spomlad poročiti," 
Mihec zaupno pove župniku 
po prvi maši v novem letu.

"To pa je celo zame, ki sem 
vsega vajen, presenečenje. 
S kom pa?"

"Še ne ve."
"Pa ravno sem mislil, da 

me ne moreš bolj presenetiti, 
pa si me. Dokaj nenavadno, 
da ve, da se bo poročila, to
da ne ve s kom."

"Takoji piše v horoskopu."
"Zdaj pa že razumem. Kaj 

pa je po horoskopu?"
"Devica."
"Seveda, lahko bi si mislil. 

Reci ji, da naj se izogiba dru
gih devic, če se želi srečno 
poročiti."

"Mislite torej, da naj se ne 
moži z moškimi, ki so rojeni v 
tem znamenju?" vpraša Mi
hec.

"Tega nisem mislil v tem 
smislu. Pač pa naj se tvoja 
stara mama ne poteguje za 
moškega, ki ga še oblegajo 
device."

Guljo in Žgoljo Tavrl

^ d K l ^ š
Vesela novica za vse 

nas, ki tole beremo!
Prihodnje leto bo naj

brž vsaj najmanj naj
uspešnejše, najlepše 
najveselejše, najnapred
nejše in najnazadneje 
najboljše leto v zgodovini 
Zgornje Savinjske doli
ne, Slovenije, Evrope in 
sveta z okolico. In to že 
spet!

Čestitamo vsem, ki 
vstopate, in ostalim!

Bolje bo, da se podvizamo, preden 
nas bodo v bolnici pogrešili...

družina Tavrl s 
sodelavci

Cvetke k  koprive

K O A LIC IJS K O  U S K LA JE N A
Poslanec SDS Mirko Zamernik (levo): »Pri glasovanju o občini Reči

ca smo Janševi glasovali po svoji vesti, zato ni nobenega vzroka za 
tvojo jezo.«

Poslanec SLS Jakob Presečnik (desno): » V to ne dvomim, bolj me 
skrbi, ker se vaša vest vsakih pet minut drugače oglaša.«

(VEST JE USTAVNA KATEGORIJA PRESS)

Š IR O K O K O T EN  N ASM EH
Predsednica TD Rečica ob Savinji Vekoslava Klemenak: »Težko 

razumem,zakajse fotografi šopirijostežkimi kanoni,saj lahko nared
im najboljše fotografije tudi s troti ziher škatlico.«

(PRE)H ITRI PRSTI
Harmonikar Darko Atelšek (levo): »Glavna sestra, pomagajte 

prosim, pri igranju za vaše varovance mije vrglo prst iz sklepa.«
Glavna sestra v gornjegrajskem centru starejših Saša Venišnik: 

»Bova uredila, večji problem bo, če vam pri pripovedovanju vicev 
vrže jezik iz ovinka.«

(HUD PRIMER PRESS)



IZ GOZDARJEVE TORBE

P rig o d e  in  n e zg o d e  re v irn ih  g o z d a r je v
Iz uredništva Savinjskih novic so mi namigni

li, da bi bilo lepo, da bi v  letošnji zadnji številki 
za  bralce nam esto nasvetov zapisal kakšno iz
med številnih gozdarskih dogodivščin na ter
enu. Tako kot pri vsakem  delu, pride tudi pri delu 
gozdarja velikokrat do "za nim ivih" d o go dkov, 
ki popestrijo delavnik. Zlasti na terenu teh dog
o dko v ni m alo , nekatere dogodivščine so prav 
za b a v n e , druge pa z a  "g la vn e " ude le že n ce  
do godkov nekoliko m anj. M nogi od teh dogod
kov so  m ed poznavalci ž e  "ponarodeli". O  teh 
m orda kdaj drugič, dane s nekaj drobtinic iz 
m oje torbe.

HITRI PR IR AS TEK
Bilo je bolj na začetku moje službene poti. Z 

nekim lastnikom gozda sva odkazovala drevje 
za posek. Zelo blizu ceste je rasla lepa, kar de
bela smreka. Lastnik je predlagal, da bi jo 
označila za posek, jaz pa sem bil proti. "Pustiva 
jo še nekaj let, naj se še malo odebeli", sem mu 
predlagal. Ni mu bilo najbolj všeč, a ni ugovarjal. 
Še kakšno uro sva odkazovala, potem pa sva 
se vračala proti domu, mimo omenjene smreke. 
Lastnik jo je premeril s pogledom, v očeh sem 
mu bral, da bi jo rad posekal. "Veste kaj, označi
va še to!" sem dejal. "Ali niste rekli, da naj se še 
nekaj let debeli?" je dejal. "Saj v tem času je že 
malo pridobila," sem se izmazal. Pravz veseljem 
je zamahnil z odkazilnim kladivom. Po smreki 
seveda.

B O G  M U J E  O D K A Z A L
Nek lastnik gozda je imel velik apetit po lesu. 

Kar naprej je silil revirnega gozdarja, da bi mu 
za posek določil večjo količino drevja, kot so do
voljevali načrti za gospodarjenje z gozdovi. Ker 
se ta ni uklonil, sta bila v večnih sporih. V nekem 
neurju je veter temu lastniku "položil" kar znat
en del gozda. Ves veselje rekel gozdarju: "Vidiš, 
sam Bog mije "pocahnal", česar mi ti nisi ho
tel!"

P R E V Z E M A N JE  P O S LO V
Star, izkušen revirni gozdar mije nekoč pravil, 

kakoje v svoji mladosti prevzemal revir. Z gozdar
jem,.ki seje bil odpravljal v pokoj, sta skupaj pre
gledovala gozdove in obiskovala lastnike gozdov. 
Tako sta prišla tudi do neke bolj oddaljene kmet
ije. Pozdravila sta gospodarja, stari mu je hotel 
predstaviti mladega, a gaje gospodar kar preki
nil: "Kar notri, kar notri, gospod "forštner" (logar 
- op.p.), nama bo žena želodca narezala, pa se 
bova kaj pomenila," je vabil starega gozdarja. "Ti 
pob, pa kar v češnjo splezaj!"

D V E PRIPRAVNIŠKI
Pred leti sem imel na skrbi pripravnika, ki seje 

kasneje razvil v dobrega gozdarja, na začetku

pa je bil kot vsak še malo zmeden. Tako sva šla 
prve dni njegovega pripravništva na teren, kjer 
sva med drugim nadzirala vzdrževanje gozd
nih cest. Mimogrede sem mu omenil: "Kamnina 
tu je kremenov keratofir." Naslednji dan sem v 
njegovem pripravniškem dnevniku prebral: 
"Gozdne ceste "šodramo" s kremenovim 
keratofirjem."

Nek drug pripravnik in nek drug gozdar sta 
nekega dne bolj slabo izpolnila svoje delovne 
obveznosti. Pripravniktako ni vedel, kaj naj napiše 
v dnevnik, zato je vprašal gozdarja. Ta mu je na
veličano odgovoril: "Napiši, da sva smolo kresa
la!" In res, pripravnikje vdnevnikzapisal: "Danes 
sem ves dan kresal smolo."

O G R E V A N JE  N A  B IO M A S O
Bilje izredno mrzel decembrski dan, ko smo se 

pred leti gozdarji zbrali v Lučki Beli. Imeli smo 
izobraževalni dan, kjer smo se seznanjali z novi
mi spoznanji stroke. Bilo je tako mrzlo, da me še 
danes zazebe, ko se spomnim na tisti dan. Nika
kor se nismo mogli ogreti, organizatorji seminar
ja pa kar niso in niso hoteli zaključiti. Pa sije eden 
od udeležencev, strastni kadilec, izrednemu 
mrazu navkljub in na naše presenečenje prižgal 
cigareto: "Da mi bo vsaj pod nosom toplo!"

V Z G O J A  S LO V E N K
Po končanem strokovnem sestanku smo se po 

dobri stari navadi posedli okoli mize. Pogovor je 
sčasoma nanesel na to, kaj kdo počne v pros
tem času. Nekdo je dejal, da se ukvarja tudi z 
rožicami. "Letos sem vzgojil Slovenke iz lastnega 
semena!" seje pohvalil. Ko seje smeh polegel,je 
bilo treba nekaterim razložiti, da so Slovenke pr
ijetno dišeče rožice, podobne petunijom in imajo 
zelo drobno seme.

LETEČI PAP IR JI
Skoraj vsakemu gozdarju seje že kdaj zgodi

lo, daje na terenu odložil "papirje", torej karte, 
načrte in druge dokumente na streho avtomo
bila in jih pozabil pospraviti, predenje speljal... 
Meni seje to zgodilo dvakrat. Prvič sem se ves
elo pripeljal skoraj do doline, ko se mije posveti
lo. Papirji so me čakali tam, kjer sem speljal, 
nekateri še na cesti, nekaj pa tudi v grmovju, 
kamor jih je odpihnil veter. Drugič sem se spom
nil bolj zgodaj. Na hitro sem zavrl in "zip, čmok" 
so se papirji popeljali po strehi avtomobila pre
ko pokrova motorja in padli direktno v lužo, pred 
katero sem zavrl.

Tako, naj bo dovolj za letos. Ostane mi še samo, 
da vam v svojem imenu in v imenu vseh sode
lavcev na nazorski območni enoti Zavoda za 
gozdove Slovenije zaželim srečno, zdravo in 
smeha polno novo leto, lastnikom gozdov pa tudi 
varno in uspešno delo v gozdu.

Marijan Denša, 
vodja odseka za gojenje in varstvo gozdov

KNJIŽNICA MOZIRJE

Novosti s 
knjižnih polic

Š te fa n , A n ja : Iščemo hišico (slikanica), 
W erderdus, Katharina: Kuharica v Prešern
ovem času, Kiirthy, lldikó von: Srce v peklu 
(roman), W einer, Jen nifer: V njenih čevljih 
(roman), A n d e rs o n , P a m ela : Zvezda (ro
man), W ilson, Jacqueline: Emine želje (mla
dinski roman), Highsm ith, Patricia: Ripley 
pod rušo (kriminalni roman), Greene, Brian: 
Tkanina vesolja, Haw king, Stephen: Na ram
enih velikanov, G a lič , J o ž e : Zaradi pesmi 
(spomini), Bogataj, Ja n e z: Na Gorenjskem je 
fletno in okusno, Nahtigal, Franci: Naučimo 
se uporabljati Word 2003, Nahtigal, Franci: 
Naučimo se uporabljati Access 2003, Pika
lo, M atjaž: Samsara (mladinska pripoved), 
Kokelj, Nina: Sibidusovo kukalo (mladinski 
roman), Fajdiga, France: Tablica čokolade 
(roman), S lana, Miroslav: Bisernica (kratke 
zgodbe), Lessing, Lawrence: Svobodna kul
tura, V o d e b , Rom an: Interpretacija športa, 
A n žič , Renata: Slovenščičarna (slikanica), 
Trbovc, Stane: Bron, srebro, Zdovc (biograf
ija), C o lte r, Eo in : Rešitelji (znastvenofan- 
tastični roman), M c Ew a n , lan: Sobota (ro
man), McCall Sm ith, Alexander: Strojepisje 
za moške (kriminalni roman), Kuret, Prim ož: 
Slovenski skladatelji v portretih Saše Šantla, 
Trojnar, Franjo: Zaživite strastno.



Napovednik

• Petek (30. december), ob 10.00. Titov trg Velenje
Cirkuška predstava Teatra Cizamo____________

• Petek (30. december), ob 20.00. Titov trg Velenje
Koncert: Petar Grašo __________

• Sobota (31. december), od 19.00 dalje. Gornjegrajski trg
Silvestrovanje___________________________

• Sobota (31. december), od 22.00 dalje. Mozirski trg
Silvestrovanje __________________

• Torek (3. januar), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Nosku se je zgodil čudež

Ž IV A L I-P R O D A M
Prodam teličko sivko, staro 10 dni;tel. 
03/584-10-70.

Ž IV A L I-K U P IM
Kupim teden dni stare bikce mesnate 
pasme po 1000 sit/kg; gsm 031/ 
678833.
Kupim kravo, bika, telico za zakol ter 
bikce za nadaljno rejo; gsm 031 /533- 
745.

D R U G O - P R O D A M
Prodam 2.000-lifersko cisterno za 
kurilno olje, cena po dogovoru; gsm 
041/623028.
TV gorenje, barvni, daljinec, ohranjen, 
delujoč, pralni stroj gorenje, rabljen, de

lujoč; gsm 031/772-486.
HP photo smart printer, nokia gsm, 
prostoroč. set za tel., zvoč. alpine, pion- 
ersony, avtoradio; gsm 031/772486. 
Prodam industr. entlarico, brezhibna, 
lepo ohranjena, cena 150.000ali dog
ovor; gsm 041/684-787. 
Prodamtraktorski posipalecsoli in pes
ka - samonakladalna izvedba, cena 
po dogovoru; gsm 041/354-504. 
Prodam kosilnico BCS127, bencin ali 
petrolej - dobro ohranjeno; gsm 040/ 
802-757.
Prodam pancarješt. 38; tel. 583-30- 
68.
Prodam spalnico, otroško in dnevno 
sobo, sedežno garnituro - malo rab
ljeno; gsm 031/287-445.

D e ž u r n e  s lu ž b e
ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7 . ure zjutraj, ob 
sobotah in nedeljah od 7 . ure (sobota) do 7 . ure (ponedeljek), enako vel
ja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva 
so možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETERINARSKO DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21. 
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: 
od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 
ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
0 41/3 8 7-0 3 4 (Nadzorništvo Nazarje)
0 41/3 8 7-0 3 2 (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15 . ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 0 4 1 6 2 1 9 5 0 . 
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Savinjske novice tudi na 

Savinjskem valu!
Vsak petek ob 9.00 na 89,1 Mhz.

M O R D A  S T E  I S K A L I  P R A V  T O

RTV SERVIS PURNAT
Hitro in kvalitetno popravilo vseh znam k televizorjev in radio apara

to v. Purnat Zde n ko , tel. 83 -83-00 0.
RTV in kn jigovodski servis, Zdenko Purnat s .p „ Novo Naselje 43, 3 3 4 2  Gornji 

Grad.

KMETJE, GOZDARJI
Gradim o gozdne vlake brez miniranja. Opravljam o tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
B R L E Č , tel. 0 4 1 / 6 0 6 -3 7 6 .

Brleč Jakob s.p. - Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno m ehanizacijo, splošna 

gradbena dela, Nožice, P ionirska ulica 2 5 ,1 2 3 5  Radomlje.

TV SERVIS IN PRODAJA TELEVIZORJEV 
Nudimo vam popravilo BTV Eveiux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 

lux in S AT anten ter servis anten. Prašnikar s .p ., 0 3 /5 8 4 5 -19 4 .
P rašn ikarM iros.p.,E lektro insta lacije invzdrževan jeelektroaparatovin naprav na 

terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šm artno ob Dreti.

STEKLARSTVO BENDA 
Izdelava term oban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 

fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
1 0 , Gsm  0 3 1 / 3 0 2 -1 2 1 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33 , 3 3 3 0  Mozirje.

ŠIVILJSTVO MONROE
Šivanje po meri -  birm e, obhajila, poroke . . .  Preoblačenje gum

bov. Gsm  0 4 1 / 7 2 0 - 5 7 1 .
Nataša Forštner s.p. Prešernova 7 ,3 3 3 0  Mozirje.

PIROTEHNIKA
rakete, ognjemetne baterije, fontane, rimske svečke, petarde, bak

le , . . .  w w w .Pta dian a.si.  tel. 5 8 3 -3 6 2 6 .
DIANA d.o.o., O brtniška ulica 8 ,3 3 3 1  Nazarje,

KERAMIČARSKA DELA 
Iščete solidnega izvajalca keramičarskih del? Pokličite 0 4 1/4 8 3 - 

6 9 2  ali 0 3 /8 3 8 -8 1 -3 3 .
A. ARTUS, A lojz Fužlr, s.p., Varpolje 14, 3 3 3 2  Rečica ob Savinji.

S ja iy  111 i a n u i  m "  
Portal Savinjske doline

Vsem obiskovalcem 
portala želimo 
vse najlepše 
v letu 2006!
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Forti ERMENC s p.. 
Loke 6.
3333 Ljubno ob Savinji

T e l . :  0 3  S  8 4 1  0 1 8  
G S M :  0 4 1  5 9 2  1 5 5

PE Šoštanj, Kajuhova 7, tel 03 5 882 101 

A K C I J S K E  C E N E

Svinjsko pleče brez kosti..................799,00
Svinjski vrat .......................................815,00
Svinjka rebra brez kože.....................830,00
Tatarski biftek................................ 2.000,00
Svinjski kare.......................................950,00
Junčja rebra.....................................700,00
Meso je slovenskega porekla.
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Ne odlašajte! Izpolnite naročilnico in jo  o d v r z i te ^ / /  
najbližji poštni nabiralnik! Stroške poštnine namesto 
vas poravnamo mi.

Izkoristite priložnost, ki vam jo ponujamo samo v 
decembru 2005: naročite se na tednik Savinjske novice 
in en mesec od dneva naročila ga boste prejemali
brezplačno!

Zakaj se vam izplača naročilo na Savinjske novice:
- ker časopis prejemate po 10 odstotkov nižji ceni,
- ker imate zagotovljeno redno dostavo na domači 
naslov,
- ker ste ob naročilu osmrtnic in zahval deležni 15- 
odstotnega popusta,
- ker v začetku koledarskega leta prejmete nagradni bon 
za objavo brezplačne čestitke v vrednosti 3.480 SIT,
- ker po lastni želji sodelujete v nagradnem žrebanju za 
enodnevni izlet naročnikov. / / / / / / / / / / / / / / /

Dobrodošli v klubu naročnikov 
Savinjskih novic!
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